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uplynulé týždne priniesli v živote nášho klubu veľa 
významných udalostí, viaceré z nich budú ešte 
dlho rezonovať v našich mysliach.
Úplne čerstvá a mimoriadne pozitívna správa sa 
týka výstavby štadióna na Tehelnom poli. Napriek 
informáciám, že vláda možno zruší uznesenie 
z minulého roku o dotácii na národný štadión, by 
Slovan predsa len mal mať svoj nový dôstojný do-
mov v reálnom časovom horizonte. Vďaka iniciatí-
ve majiteľa nášho klubu došlo k posunu v zdanlivo 
bezvýchodiskovej situácii a on sám dokonca dal aj 
prísľub, že v prípade potreby zabezpečí nevyhnut-
né finančné zdroje na vybudovanie nového štadió-
na, ktorý by v takom prípade patril Slovanu.
Naše účinkovanie v aktuálnom ročníku Európskej 
ligy sa, žiaľ, skončilo. Futbalový osud je niekedy 
krutý a neberie ohľad na vynaložené úsilie, či pred-
vedené výkony. Tak to bolo aj v našich stretnutiach 
so Stuttgartom. Dovolím si tvrdiť, že poprednému 
klubu nemeckej bundesligy, ktorý má neporovna-
teľne väčšiu ekonomickú silu ako Slovan, bol náš 
tím minimálne vyrovnaným konkurentom a viac 
si zaslúžil postúpiť do skupinovej fázy. Rozhodu-
júce však je, že niekoľko našich chýb súper využil 
a v konečnom účtovaní bol o jediný gól úspešnejší. 
Tento smolný dvojzápas nás nesmie demotivovať, 
práve naopak. Konfrontácia s Crvenou Zvezdou 
i Stuttgartom ukázala, že naše mužstvo postupne 
dozrieva. Tieto duely mu dodajú zdravé sebavedo-
mie a vieru vo vlastné schopnosti. Sú pred nami 
ďalšie dôležité zápasy v Corgoň lige a Slovenskom  
pohári. Verím, že v nich naplno využijeme cenné  
skúsenosti nadobudnuté v Európskej lige a potvr-
díme, že Slovan má na Slovensku najkvalitnejší  
tím.

Z mužstva sme uvoľnili Jakuba Sylvestra. Je to veľ-
mi perspektívny futbalista, ktorý v Slovane rozvinul  
svoj talent do takej miery, že v 21 rokoch debuto-
val za seniorskú reprezentáciu Slovenska. Samo-
zrejme máme záujem, aby v belasých dresoch  
nastupovali čo najkvalitnejší futbalisti, no dnešná 
realita je taká, že z ekonomického hľadiska nie je 
možné dlhodobo udržať tých najlepších hráčov  
v našej domácej lige. Ani Jakubovi sme nechceli 
brániť v jeho ďalšom napredovaní. Budeme mu  
držať palce, aby sa mu podarilo čím skôr presadiť  
v niektorej z popredných európskych súťaží, ako 
napríklad ďalšiemu odchovancovi nášho klubu 
Marekovi Hamšíkovi. Na druhej strane som veľmi  
rád, že v Slovane zostáva dnes už jedna z opôr 
nášho úspešného národného tímu Kornel Saláta  
a iní chlapci, o ktorých bol veľký záujem z viace- 
rých zahraničných klubov.
Na záver by som aj touto cestou rád zaželal všetko 
najlepšie pánovi Popluhárovi, ktorý sa dožíva krás-
neho jubilea 75 rokov. Pre Slovan spravil nesmier-
ne veľa a úplne právom mu na Slovensku patrí  
titul Futbalista 20. storočia. Bol by som šťastný, ak 
by sme aj v 21. storočí dokázali dať svetu takých 
vynikajúcich hráčov a verím, že práve osobnosti  
ako pán Popluhár a ich úspechy budú pre nastu-
pujúce generácie tou správnou motiváciou.

Slovan do toho!

Dušan Tittel 
generálny riaditeľ ŠK Slovan Bratislava

Vážení čitatelia a fanúšikovia Slovana,
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Ak máte otázku, ktorú by ste chceli položiť hráčom, 
trénerom, funkcionárom či komukoľvek inému  
v Slovane, prípadne nápad, čo vám v tomto  
magazíne chýba, píšte nám na adresu  
casopis@skslovan.com. Ďakujeme za vaše podnety. 

Autorské práva vyhradené. Akékoľvek rozmnožovanie, 
vystrihovanie, spracovanie a šírenie diela – textu,  
fotografií, grafov, tabuliek, a to v jednotlivých  
prípadoch alebo ako súborné dielo, vrátane údajov 
v elektronickej podobe – len so súhlasom vydavateľa.

Dušana Tittela, generálneho riaditeľa  
ŠK Slovan Bratislava.

Čo sa deje v belasej kuchyni. 

Marián Had začal v Slovane nový  
futbalový život.

Jozef Jankech upriamuje pozornosť  
na nové výzvy.

Na ktoré derby zápasy najradšej  
spomínajú osobnosti Slovana?

Futbalista storočia oslavuje jubileum. 

Ako veľa môže zmeniť desať minút. 

Nie je liga ako liga. 

Derby i ďalšie pikantné súboje. 

Sumár zápasov Slovana. 

Súpiska a štatistiky A-tímu Slovana.
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Trieda GLK už od:  

34 629,00 € 

Trieda M už od:  

54 442,50 € 

Oslavujte s nami
 Pri príležitosti nášho 20-ročného pôsobenia na slovenskom trhu sme pre vás pripravili 
možnosť výberu dvoch z troch zvýhodnení v kombinácii, ktorá vám bude najviac vyhovovať: 

 Nulové navýšenie*, akontácia od 20%,   

 Nulové poistenie (Povinné zmluvné poistenie + KASKO)

 Nulový balík 
zvolenej výbavy až do výšky 3 110 EUR**

 Navyše získate 6 rokov alebo 160 000 km servis v cene vozidla ako i množstvo ďalších výhod. 
Informujte sa u ktoréhokoľvek autorizovaného predajcu značky Mercedes-Benz na Slovensku 
alebo na www.mercedes-benz.sk a www.mbfs.sk.

Mercedes-Benz Financial

* V prípade, ak si zákazník vyberie vrámci dvoch výhod lízing cez spoločnosť MBFS, bude mu táto účtovať 
1% spracovateľský poplatok. ** Balík výbavy je možné k vozidlu poskytnúť len v prípade, ak si zákaznik
nevyberie lízing alebo poistenie v akcii. Balíky sú platné od 22. 7. 2010 do 31. 10. 2010 pre triedu 
C, C T-Model, GLK a ML bez obmedzenia motorizácie. Nulový balík zvolenej výbavy platí do výšky 
1 999 EUR pre triedu C, C T-Model a GLK. Pre triedu M platí do výšky 3 110 EUR.
• Akcia neplatí na už zľavnené skladové ani akciové vozidlá.• Všetky ceny sú uvedené s DPH.
Kombinovaná spotreba (l/100km):trieda  M 9,1 – 16,5; GLK 6,1 - 10,8; C 5,4 - 13,7; C T-Model 5,8 - 13,9
Emisie CO2 (kombinované, g/km): trieda M 239 – 392; GLK 160 – 251; C 141 - 326; C T-Model 153 - 331

Trieda C T-Model už od:  

32 308,50 € 
Trieda C už od:  

30 553,25 € 
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Ďakujeme cirkusu Budapest za spoluprácu pri fotografovaní s hadom.
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Bezprostredne po odvete play-off Európskej ligy 
v Stuttgarte mal Kornel Saláta uzavrieť svoj prestup 
do Dinama Záhreb. Médiá na Slovensku i v Chorvát-
sku už o transakcii informovali ako o hotovej veci, 
ale všetko bolo nakoniec inak. Účastník MS 2010 sa 
s Dinamom nedohodol, a tak môže s jeho spoľahli-
vými službami ďalej rátať tréner Slovana Jozef Jan-
kech. S myšlienkou zmareného prestupu sa Kornel 
presunul na zraz reprezentácie a o pár dní neskôr vy-
nikajúcimi výkonmi „vygumoval“ útočníkov Mace-
dónska i Ruska v zápasoch kvalifikácie ME 2012. 
„To, že mi prestup nevyšiel, ma vôbec nerozhádza-

lo. Nerobím si z toho ťažkú hlavu. V Slovane som 
spokojný, budem sa snažiť ďalej podávať čo najlep-
šie výkony. Verím, že keď raz prestúpim, bude to do 
ešte väčšieho klubu ako Dinamo a lepšej súťaže,“ 
povedal nám Kornel Saláta a pridal aj čerstvé dojmy 
z kvalifikačného duelu v Moskve: „Ťažký bol už do-
máci súboj s Macedónskom, pretože sme museli po-
tvrdiť úlohu favorita. Ešteže sme sa v nadstavenom 
čase dočkali vytúženého gólu. V Moskve by sme bra-
li aj bod, tri sú fantastické, lebo Rusi sú najväčším fa-
voritom našej skupiny. Keď som sa dozvedel, že na-
stúpim v základnej zostave, aj som bol trochu ner-

vózny. Po začiatku zápasu to však zo mňa opadlo 
a hralo sa mi veľmi dobre. Myslím si, že úrovňou 
a náročnosťou bol tento duel podobný stretnutiam 
na svetovom šampionáte. Veľmi sa teším, že som 
mohol prispieť k takému významnému úspechu.“
Kornel Saláta v priebehu necelých troch týždňov po 
tretí raz strážil útočníka Stuttgartu Pavla Pogrebňa-
ka a ani raz mu nedovolil skórovať. „V Moskve sme 
sa už viac-menej poznali. Plánovali sme si po zápase 
vymeniť dresy, ale asi bol sklamaný z prehry a neja-
ko sa k tomu nemal,“ poznamenal slovenský stopér 
na adresu svojho ruského súpera.

Hrdina z Moskvy: V Slovane zostávam rád

Zdá sa vám, že poznáte vo svojom okolí nevšedný 
talent, ktorý by v budúcnosti mohol prekonať ume-
nie Hamšíka, Sylvestra, Dobrotku, alebo dokonca 
Dubovského či Popluhára? Potom neváhajte a pri-
veďte ho k nám. V dňoch 16. a 20. septembra 
o 17.30 h organizuje ŠK Slovan výber do prípra-

viek pre deti s ročníkom narodenia 2003, 2004 
a 2005. Zraz všetkých záujemcov je na tréningo-
vých ihriskách v areáli na Pasienkoch, treba si do-
niesť športový výstroj. Ďalšie informácie vám po-
skytne šéftréner prípraviek Slovana Vladimír Gála 
(0903 700 749).

Hľadajú sa šampióni

Všetkým fanúšikom Slovana, ktorí už niekoľko ro-
kov a možno aj s čoraz menším optimizmom čaka-
jú na posun vo veci výstavby nového futbalového 
štadióna konečne svitá nádej. Paradoxne sa tak 
deje v situácii, ktorá príliš veľa dôvodov na radosť 
nedávala. Po nedávnom návrhu ministerstva škol-
stva na zrušenie pôvodného uznesenia o financo-

vaní Národného futbalového štadióna sa zdalo, že 
nový domov pre slovenskú reprezentáciu i Slovan 
je v nedohľadne. Na základe iniciatívy majiteľa  
klubu Ivana Kmotríka sa však začali veci hýbať 
správnym smerom. ŠK Slovan uzavrel so spoloč-
nosťou Národný futbalový štadión a. s. zmluvu 
o odkúpení súčasného štadióna na Tehelnom poli 

i príslušných pozemkov. Majoritný akcionár Slova-
na je navyše pripravený v prípade potreby aj garan-
tovať potrebný kapitál na výstavbu. Ak by Slovan 
pristúpil k realizácii tohto ambiciózneho projektu  
bez finančnej pomoci štátu či mesta, bol by ná-
sledne aj nový moderný štadión majetkom nášho 
klubu.

Nový štadión na Tehelnom poli bude!

V klubovom fanshope sú k dispozícii aktuálne  
domáce dresy Slovana od firmy adidas už aj  

vo všetkých doteraz chýbajúcich veľkostiach pre  
dospelých i deti. K dresom si môžete dokúpiť  

kompletnú sadu, teda aj trenky a štulpne, ako aj  
vybrať ľubovoľnú potlač. Fanshop na štadióne  

Pasienky je otvorený počas všetkých domácich  
zápasov belasých a klubové suveníry si môžete  

kúpiť aj v pracovných dňoch na sekretariáte 
 ŠK Slovan v areáli Tehelného poľa. V najbližších 

 týždňoch sa spustí aj možnosť nákupu 
 prostredníctvom novej internetovej stránky  

klubu www.skslovan.com.

Slovenskej reprezentácii do 21 rokov postup do 
baráže o miestenku na záverečný turnaj ME tesne 
unikol. V záverečnom zápase 7. kvalifikačnej sku-
piny museli zverenci Borisa Kitku v Zlatých Morav-
ciach vyhrať nad Nórskom, ale túto úlohu nezvlá-
dli. V prvom polčase išli hostia do vedenia a po vy-
lúčení Michala Ďuriša bola situácia mladých Slo-
vákov ešte zložitejšia. Gól Jakuba Sylvestra, kto-
rý je so šiestimi presnými zásahmi tretím najlep-
ším strelcom celej kvalifikácie, na vytúžený úspech 
nestačil a napokon sa zrodila až príliš krutá pre-
hra domáceho tímu 1:4. Z hráčov Slovana odohral 
celý duel Peter Jánošík, Erik Grendel bol na trávni-

ku do 63. a Filip Kiss do 87. min. Nie celkom zdra-
vý Marek Kuzma sedel na lavičke. „Nebolo to ono. 
Žiaľ, rozhodujúci zápas sme nezvládli, hoci sme už 
dokázali zdolať aj silnejších súperov ako Nórsko. 
Dôležitý bol prvý gól, ktorý strelili Nóri a nie my, aj 
keď šance sme mali. Neúspech nás bude mrzieť, 
ale snáď si z neho vezmeme ponaučenie do ďal-
šieho priebehu kariéry. Myslím si, že v celej kva-
lifikácii výrazne prevažovali pozitíva. Boli sme vý-
borný kolektív, každý sa snažil spraviť pre úspech 
všetko a aj preto sme dosiahli niekoľko pozoru-
hodných výsledkov,“ konštatoval kapitán dvadsať-
jednotky Erik Grendel.

Chýbal posledný a najťažší krok
Nové dresy  

pre všetkých

no
vi

nk
y

Záverečné dni prestupového obdobia sú pre funkcio-
nárov mimoriadne hektické. Aj v Slovane sa v posled-
ných dňoch udialo niekoľko zmien a nie je vylúčené, že 
káder pre jesennú časť ešte nie je úplne uzavretý.  
Napriek pôvodným predpokladom do Dinama Záhreb 
zamieril z dvojice Kornel Saláta, Jakub Sylvestr len dru-
hý menovaný. Z nášho tímu, ale len na hosťovanie do 
konca kalendárneho roka, odchádza aj Kristián Kolčák, 
ktorý posilní Dubnicu. Naopak belasý dres si už bude 
môcť obliecť slovinský ľavák Andrej Pečnik, hoci jeho 
príchod z Rumunska bol po administratívnej stránke 
veľmi komplikovaný. Čo sa týka možnej náhrady v úto-
ku namiesto Sylvestra, v hre je ešte niekoľko alternatív. 
Definitíva by mala byť známa do 15. septembra.

Kolčák do zimy 
v Dubnici
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Finepix S1600Finepix S1800Finepix S2500HDFinepix S200exRFinepix HS-10

Fujinon 30x opt. zoom (24-720mm)   10 Megapixelov BSI CMOS senzor    Výklopný 3,0“ LCD displej

* Medzi digitálnymi fotoaparátmi s manuálne ovládaným objektívom s 30x opt. zoomom / Január 2010

* 

ro
zh

ov
or

Marián Had nepokazí žiadnu srandu. Nechal sa nahovoriť aj na fotenie so svojím zvieracím menovcom, hoci 
dovtedy k týmto plazom nemal príliš vrúcny vzťah. Pod veselým povrchom sa však skrýva aj hĺbavý a na svoj vek 
mimoriadne životom ostrieľaný človek, ktorý až prekvapujúco otvorene a sebakriticky rozpráva o svojom osude.

V Slovane 
som začal nový 
futbalový život

Marián Had:
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Ako sa ti páčilo stretnutie Hada s hadom?
Bolo to rozhodne zaujímavé. Keď budem doma 
ukazovať fotky, možno mi to ani nebudú chcieť uve-
riť. Doteraz som s hadmi nemal žiadne skúsenos-
ti a asi ako väčšina ľudí som k nim cítil istý rešpekt. 
Vôbec nebol slizký, ako sa to mylne traduje. Ale mu-
sím uznať, že to bola poriadna váha. Nechcel by 
som, aby sa okolo mňa obmotal a poriadne stlačil. 
Kto vie... Keď mi nepôjde futbal, možno sa napokon 
dám na chov hadov (smiech).

So svojím priezviskom si si určite užil dosť...
To áno. Keď som bol mladší, bolo mi to trochu na 
obtiaž. Deti vedia byť niekedy až kruté. Nepríjem-
né to bolo aj v Rusku, kde zvyknú futbalistov volať 
priezviskami. Rusi navyše nevedia povedať „h“, tak-
že som bol Chad. Dnes však už podobné veci nerie-
šim a zvykol som si aj tam. 

Pátral si niekedy po pôvode svojho mena?
Nikdy. Človek si niektoré veci v živote nevyberie 
a musí sa naučiť s nimi žiť.

Futbal si začal hrať v Dolnom Kubíne. Pochádzaš 
odtiaľ?
Nie, vyrastal som v Kraľovanoch. V Dolnom Kubíne 
som potom hrával futbal a po základnej škole som 
odišiel do Ružomberka. Prvým dôvodom bol futbal, 
ale začal som tam chodiť aj do školy.

Čo alebo kto ťa viedol práve k futbalu?
Ani neviem, nepochádzam zo športovej rodiny. Fut-
bal ma bavil a samozrejme aj baví. Aj keď v detstve 
som to niekedy bral aj ako povinnosť. Najmä počas 
letných prázdnin sa nám nechcelo trénovať, no mu-

seli sme. Postupom času začne človek rozmýšľať, 
čím by sa mohol v budúcnosti živiť. Či si vybrať ško-
lu, prácu, šport... Ja som si všetko zrovnal v hlave 
a aj preto, že vo futbale sa mi čoraz viac darilo, som 
sa rozhodol ísť touto cestou.

Na Orave si musel mať veľmi aktívne detstvo...
Samozrejme, neboli sme ako mestské deti. Všetok 
voľný čas sme trávili na čerstvom vzduchu v príro-
de. Prišiel som domov zo školy a už ma nebolo. Lie-
tali sme, robili hlúposti... Detstvo bolo nádherné. 
Škoda, že to tak rýchlo ubehlo. 

Celý začiatok tvojej kariéry bol veľmi rýchly. 
V osemnástich si debutoval v najvyššej súťaži v dre-
se Ružomberka, pomerne skoro prišiel aj tvoj 
prienik do slovenskej reprezentácie a prestup do 
Brna...
Vtedy som si z ničoho nerobil ťažkú hlavu a fungova-
lo to. Hral som futbal bez nejakých stresov, na svet 
som sa pozeral dosť flegmaticky a asi aj preto sa mi 
darilo. Ak som niečo pokazil, veľmi som sa tým ne-
zaťažoval a išiel som ďalej. S vekom to beriem inak. 
Snažím sa byť dôslednejší a zodpovednejší. Tiež to 
však netreba preháňať, extrémy vo všeobecnosti 
nie sú prospešné. Väčšinou to tak chodí, že čím člo-
vek viac chce a snaží sa, tým menej mu to ide. Nie-
kedy je lepšie mávnuť nad problémami rukou. Za in-
farkt to predsa nestojí (smiech).

Na jednej strane často žartuješ, na druhej pôsobíš 
veľmi hĺbavo. Aký vlastne si?
Rád sa bavím, ale niekedy sa možno len snažím byť 
navonok veselý. Keď mám problém, stále ho riešim 
a obraciam z každej strany. Vtedy sa snažím nevy- 
zerať úplne sklesnuto a navodiť si trochu veselšiu 
náladu.

Kedy sa zmenil tvoj pohľad na svet z bezstarostné-
ho na tento zodpovednejší?
Veľkým zlomom v mojom živote bolo pôsobenie 
v Lokomotive Moskva. Veľmi ma mrzí, ako dopadlo 
a musím sa priznať, že hoci odvtedy prešli už štyri 
roky, doteraz mám o ňom občas zlé sny.

Prečo?
Trápi ma, ako som sa vtedy k tejto šanci postavil. 
Bol som mladý a dosť naivný. Myslel som si, že všet-
ko pôjde tak hladko ako v Ružomberku a Brne. Ne-
chcem povedať, že bez námahy, lebo v Brne som 
musel naozaj tvrdo makať, aby som si vybojoval 
a udržal svoju pozíciu. Prišiel som však do Ruska 
a nechytil som sa svojej príležitosti tak, ako som 
mohol. Vtedy som sa vyhováral na všetko možné  
a na trénerov, že mi nedajú šancu, ale nebola to 
pravda. Chyba bola vo mne a v nikom inom. Veľa 
futbalistov hľadá príčiny svojich problémov v tréne-
roch. Niekedy to možno je pravda, ale myslím si, 
že vo väčšine prípadov je na vine futbalista. Mal 
som aj rôzne zranenia – zlomenú lícnu kosť, menis-
kus, pruh, ale s tým treba vo futbale rátať. Je to ško-
da, stále nad tým banujem. Keby sa mi ešte nieke-
dy pošťastilo dostať sa do zahraničia, postavím sa 
k tomu úplne inak a určite si to budem oveľa viac 

Meno:  Marián Had
Dátum narodenia:  16. septembra 1982
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Výška:  190 cm
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Obľúbený nápoj:  cola, pivo
Obľúbený futbalista:  nemám
Obľúbený klub:  páči sa mi, ako hrá 
             Barcelona
Predchádzajúce kluby: 
Dolný Kubín, Ružomberok, Brno,  
Lokomotiv Moskva, Sporting Lisabon, 
Sparta Praha

VIZITKA
vážiť. Mal som možnosť hrať za špičkový ruský klub, 
ale nevážil som si to. Škoda, že to tak dopadlo.

Keď sa na toto obdobie pozeráš spätne, dalo ti aj 
niečo pozitívne?
Verím, že áno. Poučil som sa na vlastných chybách. 
Znie to ako fráza, ale nie je to tak. Som skúsenejší 
a múdrejší. Stačilo robiť aspoň to, čo v Brne a bol by 
som na úplne inej úrovni. Spomeniem príklad – bý-
valý spoluhráč Braňo Ivanovič dával futbalu oveľa 
viac ako ja. Síce ho podržal aj tréner, ktorý si ho do 
mužstva vybral, lenže robil to, čo mal a čo bolo tre-
ba. Len to stačilo. Začínali sme na rovnakej štarto-
vacej čiare, on je dnes v Chelsea a ja späť na Slo-
vensku. Životných šancí nie je veľa a ak sa ich člo-
vek pevne nechytí, veľmi rýchlo utečú. Dnes mám 
28 rokov, päť rokov z môjho života ubehlo ako voda 
a ja som ich mohol využiť oveľa lepšie, ak by som 
k svojmu úsiliu pridal len niečo navyše. Bohužiaľ...

Myslíš si, že takáto povahová črta nebola len tvojím 
problémom, ale negatívne ovplyvňuje mnohých 
slovenských futbalistov?
Určite. Máme sklon rýchlo sa uspokojiť aj s málom. 
Ja som si povedal, že sa mi podarilo dostať sa do 
zahraničia a už je všetko v pohode. Spočiatku mi 
ani nevadilo, že som sedel na lavičke, veď peniaze 
som zarábal slušné. Postupom času je však nutka-
nie hrať futbal silnejšie ako spokojnosť s finančným 
zabezpečením. Rok ešte človek vydrží, že nehrá pra-
videlne, ale pocit, že je dôležitou súčasťou klubu, že 
ho ľudia na uliciach spoznávajú a vážia si ho za to, 
čo robí, chýba. Toto som zažil v Brne a bol som skla-
maný, keď to tak v Moskve nebolo. Pritom som bol 
na vine ja sám.

Bol problémom aj súkromný život?
Áno. V tom čase som už bol ženatý a narodil sa mi 
syn. Prvého pol roka som však žil sám a nevplýva-
lo to na mňa dobre. Moskva je obrovské mesto, kaž-
dý deň sa v ňom pohybujú 3-4 milióny áut. Vlád-
ne v ňom neskutočný chaos. Pokiaľ má človek pe-
niaze, a futbalisti ich majú, môže byť život v Moskve 
úžasný. Mne však veľmi chýbal niekto blízky. Rýchlo 
som sa naučil po rusky, ale predsa len je iné môcť 
sa s niekým porozprávať v materinskom jazyku.

Je Rusko naozaj krajinou veľkých paradoxov?
Sú tam obrovské rozdiely. Videl som, ako pracuje 
špičkový klub. O nič som sa nemusel starať. Mohol 
som sa venovať len futbalu, no nerobil som to.

Mal byť riešením tvojej situácie hosťovanie v Spor-
tingu Lisabon?
Nechcel som zostať v Moskve. Môj bývalý spoluhráč 
a kamarát Marat Izmajlov prestupoval do Sportingu 
a vedel, že by som chcel zmeniť pôsobisko. Pýtal sa 
ma, či by som nešiel do Lisabonu a o týždeň som už 
bol tam. V Portugalsku som mal hrať rok, ale vydr-
žal som len polovicu. Mal som natrhnutý sval a ani 
tamojší futbal mi nevyhovoval. Postupne som si zvy-
kol, no typovo mi nikdy celkom nesedel. V porovna-
ní s naším, alebo aj ruským, je až divoký, neustále 
sa jazdí hore-dole.

Zlepšenie však nenastalo ani počas ďalšieho hos-
ťovania v Sparte Praha...
Tam bola skvelá partia, so spoluhráčmi sme si vý-
borne rozumeli. Prišiel som ako náhrada za Miša 
Kadleca, no chýbala mi zápasová prax. Telo nebolo 
zvyknuté na takú záťaž a natrhol som si sval. Jozef 

Chovanec (športový manažér resp. šéftréner) tvr-
dil, že simulujem. Nemám rád, keď mi niekto vyha-
dzuje na oči niečo, čo vôbec nie je pravda. Po polro-
ku ma preradil do béčka. Mal som zákaz hrať zápa-
sy, takže som len tri- či štyrikrát do týždňa trénoval. 
To bolo všetko. V lete 2009 som sa mal ešte na pol 
roka vrátiť do Moskvy, no už som nechcel. Dohod-
li sme sa teda na ukončení zmluvy a pol roka som 
bol voľný hráč.

Nemal si obavy, že by si mohol predčasne skončiť 
kariéru, keď si zostal bez klubu?
V máji 2009 sa mi narodil druhý syn, takže som mal 
aj takéto príjemné starosti. S peniazmi problém ne-
bol, niečo som mal našetrené a u svokrovcov na de-
dine boli naše výdavky minimálne. Trápilo ma však, 
že som trénoval sám. To čakanie ma veľmi nebavi-
lo. Napokon som išiel na skúšku do Nantes. Všetko 
dobre dopadlo, ale klub nepredal obrancu, na kto-
rého miesto som mal prísť, takže aj z môjho angažo-
vania zišlo. Teraz si hovorím, že je možno aj lepšie, 
ako to dopadlo. Volal som s Ľubošom Kamenárom 
a hovoril mi, že klub má veľké finančné problémy 
a motá sa na spodku druholigovej tabuľky.

Dá sa povedať, že v Slovane si začal nový futbalo-
vý život?
Áno, tak nejako. Tri roky som nemal klasický zápa-
sový rytmus a túto prax sa nedá získať v tréningoch. 
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Futbal nemožno zabudnúť hrať, potreboval som sa 
však dostať do starých koľají. Pohoda, keď bez roz-
mýšľania viem, čo mám v ktorej situácii spraviť, mi 
chýbala. Verím si, som presvedčený, že futbal hrať 
viem, chcel by som sa znova rozbehnúť.

Si spokojný s tým, ako sa ti to zatiaľ darí?
Zo začiatku som cítil, že to bolo také kostrbaté. Tri 
roky bez futbalu by zanechali stopy aj na Ronaldin-
hovi a Maradonovi. S každým ďalším zápasom však 
nervozita a stres odpadali. Za Slovan hrám necelý 
rok, absolvoval som zhruba dvadsať stretnutí. Mys-
lím si, že ich ešte zopár potrebujem, aby som mohol 
byť spokojný.

V Bratislave si bol na jeseň niekoľko mesiacov bez 
zmluvy. Nemal si obavy, že to nevyjde, alebo sa nie-
čo stane? Napríklad zranenie...
So Slovanom som sa pripravoval od októbra. Takmer 
nikto pritom nevedel, že som tu, ani novinári. Ešte 
aj vlasy som mal nakrátko ostrihané, takže mnohí 
možno ani netušili, kto to po ihrisku pobehuje. Ner-
vózny som však nebol. Dva mesiace som síce tréno-
val bez zmluvy, no s vedením sme sa dohodli a ve-
del som, že od jari už budem normálnym členom 
mužstva.

Čo si si pomyslel vo chvíli, keď si v závere zápasu 
so Stuttgartom dostal žltú kartu znamenajúcu stop 
pre odvetu?
Sú to hrozné pocity. Bolo to podobné, ako keď ma 
v baráži o postup na MS 2006 v Španielsku rozhod- 
ca vylúčil. Teraz som do súboja išiel s úmyslom trafiť  
loptu, ale súper tam posunul nohy i telo a zasiahol 
som aj jeho. Do zápasu nemôžem ísť s tým, že sa  
budem vyhýbať súbojom. Trochu ostražitejší som, 
ale musím hrať aj tvrdo. V prvom momente som 
chcel rozhodcovi chytiť ruku a vrátiť mu kartu do 
vrecka. Už to však nešlo vziať späť. Je mi to veľmi 
ľúto, lebo liga sa hrá každý týždeň, ale takéto zápa-
sy nie.

Videl si duel v Stuttgarte?
V televízii ho nevysielali, na internete som sledoval 
priebeh. Keď som videl stav 0:2, najprv som tomu 
ani nechcel veriť. Myslel som si, že to bude omyl 
a skóre je opačné. Pár sekúnd mi trvalo, kým som  
si uvedomil, že je to pravda. Veľká škoda, že nám  
nakoniec postup tak tesne unikol. Nezostáva nám 
nič iné, len sa poriadne sústrediť na ligu, aby sme 
obstáli lepšie ako v predchádzajúcej sezóne.

Chcel by si, aby sa aj tvoji synovia dali na futbal?
Potešilo by ma, ak by ich futbal lákal. Dá sa povedať, 
že sa v nich vidím. Najmä toho staršieho futbal baví 
a tiež kope do lopty ľavačkou. Mám rád chvíle, keď 
sa spolu doma hráme a môžem ho sledovať. Vô-
bec mi nevadí, keď niečo zhodí alebo rozbije, skôr sa 
na tom pobavím. Len manželka mi potom nadáva 
(smiech). Ja som rád, že mu futbal začína chutiť a už 
uňho badať aj niektoré zvláštne ťahy. Uvidíme, ako 
to pôjde ďalej, ale potešilo by ma, keby hral futbal.

Určite sa budeš snažiť, aby nespravili tie isté chy-
by ako ty...
Presne tak. Nad tým som už veľakrát rozmýšľal. Ak 
budú chcieť hrať futbal, aspoň im budem vedieť po-
radiť.

Čo najradšej robíš vo voľnom čase?
Keď mladší syn spí a starší je v škôlke, najradšej len 
oddychujem a nerobím nič. Počas sezóny má človek 
milión plánov, čo bude robiť cez prestávku, no keď 
potom prídem domov, väčšinou sa mi nič z toho ne-
chce. Mám však motorku, na ktorej sa chodievam 
prevetrať, oddýchnuť si od futbalu a zabudnúť na 
problémy. Väčšinou sa vyberiem niekam do hôr, kto-
ré mám od detstva rád.
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Prebolelo už vypadnutie so Stuttgartom?
Určite je to jedno z najväčších sklamaní v mojej ka-
riére, pretože k významnému úspechu, ktorý by má-
lokto čakal, sme boli mimoriadne blízko. Možno by 
bezprostredne po žrebe niekto bral aj to, že s takým-
to súperom odohráme dve vyrovnané partie. Zápasy 
však ukázali, že sme mali na viac a postup bol veľ-
mi reálny.

Ako ste prežívali tieto napínavé duely na lavičke?
Veľmi veľa spraví atmosféra. Keď je plný štadión 
a diváci ženú hráčov dopredu, dostane zápas úplne 
iný náboj. Emócie gradujú u každého, hráčov i tréne-
rov nevynímajúc. Vo svojej kariére som však už zažil 
dosť na to, aby som pociťoval nejakú veľkú nervozi-
tu. Sú momenty, ktoré dvíhajú z lavičky celý realizač-
ný tím, no snažím sa v prvom rade čo najúčinnejšie 
koučovať mužstvo.

Verili ste vôbec, že by sme mohli v Stuttgarte viesť 
2:0?
Veriť treba vždy. Do každého zápasu ideme s tým, 
aby sme v ňom odovzdali maximum. V tomto prípa-
de sa nám to darilo, vývoj bol ideálny, ale napokon 
sa to neskončilo dobre.

Zmenil sa s odstupom času váš pohľad na dôvody, 
prečo to nevyšlo?
Zavinili sme si to sami. Spravili sme chyby, na ktoré 
sme doplatili. Vývoj odvety z nášho pohľadu negatív-
ne ovplyvnilo vylúčenie Michala Breznaníka. Aj keď 
sme boli desiati, mohli sme ešte postúpiť. Dokonca 
sme dali aj potrebný gól. Na výkon rozhodcu sa však 
nebudem vyhovárať. Spätne už vieme, že aj inkaso-
vaný gól v závere domáceho stretnutia bol zbytočný 
a v konečnom účtovaní kľúčový. Ak by sme ho nedo-
stali, možno by všetko dopadlo inak, ale možno by 
sme ani neviedli v odvete 2:0. Veľmi to mrzí hráčov, 
nás, vedenie, fanúšikov a veľmi to mrzí aj Miša. Už je 
to však všetko preč. Pred nami sú nové výzvy a ďal-
šie povinnosti. Snáď nám tieto skúsenosti pomôžu 
a mužstvo i jednotliví hráči sa v budúcnosti vyvarujú 
chýb, ktorých sa dopustili.

V domácej súťaži sme zatiaľ na vlastnom trávniku 
stopercentní, ale z troch stretnutí na ihriskách súpe-
rov sme získali iba bod. Prečo?
Každý zápas bol iný, nezovšeobecňoval by som ich. 
V Žiline sme viedli 2:0 a náskok sme stratili hlavne 
preto, že sme vyše 70 minút hrali bez vylúčeného 
Hada. V Nitre sme rozhodne nemuseli prehrať a rov-
nako ani v Senici, kde podľa mňa boli chlapci ešte 
trochu psychicky otrasení zo Stuttgartu a niekto-
ré verdikty rozhodcu radšej nebudem komentovať. 
Nepremieňame vyložené šance a naopak góly, kto-
ré dostaneme, sú často lacné. Máme aj smolu. Pev-
ne verím, že sa to už skončí a šťastie sa prikloní na 
našu stranu, lebo aj to vo futbale treba. Čo z toho, že 
vo všetkých týchto zápasoch sme boli lepší ako sú-
per a zanechali dobrý dojem, keď odchádzame do-
mov s dlhým nosom a bez potrebných bodov...

Pomohla mužstvu reprezentačná prestávka?
Pomohla v tom smere, že sa doliečili niektorí hrá-
či. S mužstvom už začal trénovať Halenár. Verím, že 
v poriadku bude čím skôr Kordič. Vybavil sa aj prí-
chod Pečnika. Snažili sme sa „dobiť batérie“ po ná-
ročnom programe v letných mesiacoch. To sa, mys-
lím si, podarilo a po fyzickej a pohybovej stránke by 
malo byť mužstvo dobre pripravené. Opäť nám spô-
sobil komplikácie odchod veľkého počtu hráčov 
do reprezentácie. Ťažko sa nám trénovalo, väčši-
nou sme mohli mať len skupinové tréningy. Navyše, 
niektorí chlapci sa zo zrazu vrátili nie celkom zdra-

ví. Grendel sa sťažoval na slabiny, Kuzma prišiel pre-
chladnutý. Saláta bol unavený po náročnom zápase 
v Rusku. Chce to pár dní, kým ich dostaneme späť 
do pohody.

Ako hodnotíte Kornelove výkony v národnom tíme?
Hral výborne a právom si vybojoval pevné miesto 
v reprezentačnej obrane. Teší ma to, lebo si to zaslú-
ži. Je to veľmi poctivý futbalista, ktorý odvedie maxi-
mum v každom zápase i tréningovom procese. Spo-
lu so Škrtelom vytvorili dobre fungujúcu stopérsku 
dvojicu a patrili medzi najväčšie opory mužstva. Ve-
rím, že Salátov príklad budú časom nasledovať aj 
ďalší hráči zo Slovana.

Z mužstva odišiel Jakub Sylvestr. Bude potrebné re-
agovať na novú situáciu zmenou spôsobu hry?
Jakub bude mužstvu chýbať, lebo svojou pohyblivos-
ťou robil súperom problémy. Prestupy sú však neod-
mysliteľnou súčasťou futbalového života, hráči pri-
chádzajú a odchádzajú. Nemyslím si, že by jeho od-
chod výrazne ovplyvnil náš štýl hry, meniť ho nebu-
deme. Samozrejme, personálne obsadenie útoku 
riešime. Máme k dispozícii Kuzmu s Ivanom a snáď 
čoskoro aj Kordiča a Halenára. Samozrejme, hľadá-
me aj posily a máme rozpracované niektoré mož-
nosti. Nechceme sa však unáhliť a angažovať nie-
koho do počtu. Nový hráč by mal zvýšiť konkurenciu 
a kvalitu mužstva. Času síce nie je veľa, ale niekoľko 
dní ešte zostáva. S vedením sme sa dohodli, že po 
stretnutí s Trnavou spoločne uzavrieme túto otázku 
a prijmeme definitívne rozhodnutie, čo s kádrom.

Súboj s Trnavou asi bude mať iný charakter ako iné 
domáce stretnutia Slovana...
Áno, nepredpokladám, že Spartak k nám príde brá-
niť tak, ako ostatné kluby. Musíme zabudnúť na dve 
hladké víťazstvá Slovana počas jari. Trnava je dnes 
úplne iná, výrazne obmenila mužstvo, má nového 
trénera. Viackrát sme sledovali jej hru. Predvádza 
rýchly a ofenzívny futbal s dobrým prechodom do 
útoku. Hrá agresívne a nepríjemne napáda rozohráv-
ku súpera. Nebude to jednoduché, navyše ide o der-
by, ktoré má iné zákonitosti ako bežné zápasy. Mys-
lím si však, že väčšia kvalita je na našej strane. Ve-
rím, že nám pomôžu svojimi hlasivkami fanúšikovia 
a duel s Trnavou dotiahneme do víťazného konca.

Máte nejaké špeciálne spomienky na derby so 
Spartakom z predchádzajúcich pôsobení v Slova-
ne?
Žiaľ, jednu negatívnu. Keď sme boli v druhej lige, 
hrali sme v Trnave s rezervou Spartaka. Za našou la-
vičkou boli tí najhorší priaznivci domáceho klubu. 
Celý zápas nám nadávali, hádzali po nás pivo a ďal-
šie veci. Domáci funkcionári sedeli nad nimi a bavi-
li sa. Takéto prejavy do športu nepatria a nemal by 
sa k nim znížiť nikto bez ohľadu na rivalitu. Ja sám 
mám v Trnave veľa priateľov. Bol by som rád, keby sa 
tieto prestížne zápasy niesli len v športovom duchu.

Po Trnave nás čakajú ďalšie ťažké zápasy. Naprí-
klad v Prešove, v Dunajskej Strede a Košiciach, kde 
sa Slovanu nikdy nevyhrávalo ľahko. S čím by ste 
v nich boli spokojní?
Už som viackrát zdôrazňoval, že pre Slovan je kaž-
dý duel náročný, lebo všetci súperi proti nemu na-
stupujú s maximálnou motiváciou. Teraz je už našou 
hlavnou prioritou Corgoň liga, bolo by dobré vylepšiť 
si súčasné tabuľkové postavenie. V každom zápase 
chceme vyhrať. Ku kvalitnej hre, ktorú sa nám dote-
raz väčšinou darilo predvádzať, treba pridať aj lepšiu 
efektivitu. Ak sa to podarí, o výsledky nemám obavy.

Uplynulé dni síce vyplnila reprezentačná prestávka, ale Jozef Jankech si spolu s realizačným tímom príliš  
neodpočinul. Po náročnom augustovom programe museli zo svojich zverencov dostať únavu i sklamanie  
z nešťastného záveru účinkovania v Európskej lige. Ako sa im to podarilo, ukážu už najbližšie zápasy.

Pred nami
nové výzvysú



16 : anketa anketa : 17

an
ke

ta

Na slovenskej futbalovej 
scéne vybočujú z bežnej 
úrovne z hľadiska atrak-
tivity i diváckeho záujmu 
len derby zápasy Slovana 
s Trnavou, prípadne ešte 
súboje o titul so Žilinou. 
Nebolo to však tak dáv-
no, keď bolo prestížnych 
duelov, najmä s najlepší-
mi českými klubmi, oveľa 
viac. Hráčskym i tréner-
ským osobnostiam z his-
tórie Slovana sme v tejto  
súvislosti položili otázku, 
ktoré zápasy alebo derby  
boli pre nich tie najvý-
znamnejšie a najatraktív-
nejšie.

Ján Popluhár 

„Zápasy s Trnavou boli vždy mimo-
riadne prestížne, o to viac, keď bola 
na prelome 60-tych a 70-tych rokov 
hlavným konkurentom Slovana v boji 
o titul. Ešte predtým sme zvádzali  
veľké boje s Duklou Praha. Tento  
armádny klub mal vtedy privilegova-
né postavenie. Mohol si vybrať naj-
lepších futbalistov z celej republiky, 
zdolať ho bola významná vec. Repre-
zentáciu v podstate tvorili hráči Duk-
ly a Popluhár, takže pre mňa naše 
vzájomné ligové stretnutia znamena-
li motiváciu navyše. Už ako starých 
pánov nás Trnavčania zvykli pozývať  
na hody. Síce sme už neboli aktívni 
futbalisti, ale ani týmto exhibičným 
zápasom nechýbal náboj. Spomí-
nam si, že rok čo rok sme pravidelne 
vyhrávali. Domácich to už hnevalo 
a vždy nás automaticky volali na  
odvetu. Potom raz zvíťazili oni a tu-
ším nás už potom nepozvali.“

Ján Švehlík
„Je smutné, že Bratislava dnes už 
nemá mestské derby. Duely s Inte-
rom mali svoje neopakovateľné čaro. 
Lákali divákov, ktorí dokázali zaplniť 
aj inak nie veľmi navštevované Pa-
sienky, o Tehelnom poli už ani ne-
hovorím. Medzi hráčmi boli rôzne 
„hecovačky“, keďže sme žili v jed-
nom meste a stretávali sme sa nie-
len na ihrisku, ale aj na uliciach. Ne-
môžem zabudnúť predovšetkým na 
rozhodujúce stretnutie o titul v sezó-
ne 1974/75 na Pasienkoch. Vyhra-
li sme nad Interom 4:2 a ja som dal 
dva góly. Bol to však predovšetkým 
zápas Karola Jokla, ktorý predviedol 
famózny výkon.“

Ivan Hrdlička
„Každý zápas s Trnavou, Spartou, 
Slaviou, aj s Interom bol futbalovým 
sviatkom. Pomáhala tomu divácka 
kulisa. Pred zaplneným štadiónom 
bola radosť hrať. Všetci sme sa pri-
pravovali ešte zodpovednejšie ako 
zvyčajne, každý hráč mal veľkú túž-
bu dostať práve v takýchto dueloch 
zo seba to najlepšie. Keď sme hra-
li s Interom, mesto celý týždeň žilo 
týmto zápasom. Ľudia sa o ňom ba-
vili v práci, navzájom sa podpichova-
li. Atmosféra s každým dňom grado-
vala. Súboje s Trnavou boli o to zau-
jímavejšie, že sme sa niekoľko rokov 
po sebe naťahovali o titul. Zvyčajne 
to bolo tak, že obe mužstvá dokáza-
li využiť výhodu domáceho prostre-
dia a na svojom trávniku neprehrá-
vali. Čo si spomínam, tak nám sa 
v tom období podarilo vyhrať v Trna-
ve raz – v roku 1968, a to dosť ku-
rióznym spôsobom. Viedli sme 1:0 
a približne v polovici prvého polčasu 
nevydržal nápor múr oddeľujúci ih-
risko od tribúny. Na trávnik sa dosta-
lo veľa divákov, boli aj nejaké zrane-
nia. Zápas sa nedohral a my sme ho 
vyhrali kontumačne 3:0.“

Alexander Vencel st.
„Pre mňa sú na prvom mieste derby  
s Trnavou. Možno aj preto, že proti  
Spartaku som odchytal svoj prvý 
zápas medzi mužmi. Bolo to ešte 
za Duklu Komárno v II. lige v roku 
1962. Naše stretnutia s Trnavou 
mali vždy úžasnú atmosféru. Práve 
takáto rivalita, ktorá má svoju dlho-
ročnú históriu a dedí sa z generácie 
na generáciu, je tou správnou chu-
ťou futbalu. V nedávnej minulosti sa 
súperenie na tribúnach neuberalo 
vždy tým správnym smerom, no der-
by bez divákov je tá najhoršia vec. 
Pre mňa boli zápasy proti Spartaku 
výnimočné aj v tom, že v reprezen-
tácii sme boli až na výnimky len my 
zo Slovana a Trnavčania. Na trávni-
ku to bol medzi nami tvrdý a nekom-
promisný boj, ale v súkromí sme boli 
veľmi dobrí kamaráti.“

Dušan Galis
„Na zápasy so Spartou, Slaviou, Tr-
navou, aj Interom mám nádherné 
spomienky, rád sa k nim vraciam. 
Veľmi dobre si pamätám, ako sme 
v sezóne 1991/92, keď sme získali 
federálny titul, zvíťazili na Letnej nad 
Spartou 2:1. Sparťania nám to po-
tom v jarnej časti oplatili a na Tehel-
nom poli pred 42-tisíc divákmi vyhra-
li 3:0. V tabuľke sme ich však pred 
seba už nepustili. Krásny bol aj do-
máci súboj so Slaviou, ktorú sme 
hetrikom Petra Dubovského zdola-
li 3:2. Tieto duely mali výbornú atmo-
sféru a zaobišli sa bez akýchkoľvek 
výtržností. Konfrontácia s popred-
nými českými klubmi chýba nielen 
Slovanu, ale aj ďalším našim muž-
stvám. Preto veľmi podporujem myš-
lienku obnovenia spoločnej česko
-slovenskej ligy.“

Tomáš Stúpala
„Najväčší náboj pre mňa mali súboje 
s Interom. Boli sme susedia, hrávali 
sme o pomyselného majstra Bajkal-
skej ulice, ako sa vtedy hovorilo. So 
súpermi sme sa veľmi dobre poznali, 
takže medzi nami bola aj osobná ri-
valita. Najkrajšie stretnutie s Interom  
sme asi odohrali rok po postupe do 
prvej ligy. Na jar 1990 sme doma vy-
hrali 3:0. Zo zápasov proti Trnave je 
zase pre mňa pamätný ten z predpo-
sledného kola v sezóne 1995/96, 
v ktorom sme na Tehelnom poli osla-
vovali tretí slovenský titul v rade 
a zvíťazili sme 5:2. Hrali sme poma-
ľovaní modro-bielymi farbami. Ja 
som v závere kopal penaltu, spolu-
hráči mi chceli dopriať radosť z pre-
miérového ligového gólu. Stana Fiša-
na som však neprekonal. Skórovať 
sa mi podarilo neskôr, z hry proti  
Rimavskej Sobote.“

Ladislav Pecko
„Za našej éry boli najvýznamnejšie 
asi zápasy so Spartou, s ktorou sme 
súperili o titul. Doma sa nám proti  
nim veľmi nedarilo, dvakrát sme 
pred vypredaným Tehelným poľom 
prehrali 0:3. Nemôžem nespomenúť 
stretnutie so Slaviou v majstrovskej 
sezóne 1991/92. Súper mal vtedy 
veľké ambície, nakúpil množstvo po-
síl a do Bratislavy prišiel vyhrať. Pre-
hrávali sme 1:2, ale v záverečných 
minútach Peter Dubovský otočil skó-
re na 3:2 a zároveň tak zavŕšil svoj 
hetrik. A či budem za derby považo-
vať aj blížiaci sa zápas, v ktorom po-
vediem Prešov proti Slovanu? To ur-
čite nie, ale bude to pre mňa veľmi 
dôležitý duel. Sám som zvedavý, aké 
budem mať pocity, keďže som pro-
ti Slovanu ako hráč ani ako tréner 
ešte nestál.“

Mestské derby chýba
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 Futbalista 
storočia 
má trištvrte storočia

Dres Slovana nosilo mnoho špičkových futbalistov. Sú však takí, ktorí majú aj medzi  
touto exkluzívnou spoločnosťou výnimočné postavenie. Medzi nich bez pochýb patrí 

Ján Popluhár. Slovenského Futbalistu storočia sme pri príležitosti jeho 75. narodenín 
navštívili v rodnom Bernolákove, kde až na zopár rokov strávil celý svoj bohatý život.
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Dobrú poisťovňu spoznáte, 
až keď sa niečo stane!

www.generali.sk I 0850 111 117

keby niečo

My sa pred vami neskrývame, ani neutekáme,
sme tu pre vás 24 hodín denne, 7 dní v týždni. Volajte 0850 111 117.

Poistnú udalosť môžete pohodlne nahlásiť telefonicky alebo prostredníctvom e-mailu.
O ďalšom postupe a o priebehu vašej poistnej udalosti vás naši pracovníci budú informovať 
telefonicky, e-mailom alebo formou sms správy.
Vaše poistné udalosti zlikvidujeme do 5 dní odo dňa, keď nám dodáte všetky potrebné doklady.
Radi vám odpovieme na vaše otázky a poskytneme poradenstvo v oblasti poistných produktov, 
ako aj informácie o aktuálnych cenových akciách a zľavách.
Poradíme vám, kde nájdete naše obchodné miesta.
Všetky potrebné formuláre, ako aj postup pri nahlasovaní škody, si môžete stiahnuť na našej 
webovej stránke www.generali.sk
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Skvelý stopér, ktorého v 50-tych a 60-tych rokoch 
závidel Slovanu celý svet, sa na nudu nemohol 
nikdy sťažovať. Osud mu pripravil mnoho krásnych 
chvíľ, ale aj ťažkých momentov. Aj tie však preko-
náva s optimizmom a svojím typickým humorom. 
Ak by sme chceli zachytiť celý príbeh pána Poplu-
hára, asi by nám na to nestačili ani dve hrubé kni-
hy. Prostredníctvom týchto riadkov sa pokúsime 
sprostredkovať vám aspoň niekoľko z jeho zaují-
mavých zážitkov a názorov.

Po zápale pľúc dlho, dlho nič
Je všeobecne známe, že počas zájazdu v Afrike 
v roku 1960 utrpel v zápase v Sierra Leone Ján 
Popluhár nepríjemnú tržnú ranu na nohe a ná-
sledky záhadnej infekcie znáša dodnes. V posled-
ných rokoch sa však k tomuto problému pridali  
aj ďalšie.
Nie je to nič extra. Ako sa hovorí, staroba je choro-
ba. Museli mi vybrať jednu obličku. Pri tomto zá-
kroku pravdepodobne došlo k poškodeniu rebra 
a následne pľúc. Pri väčšej záťaži sa mi do nich 
dostáva voda, ľahko sa zadýcham a v takých situá-
ciách musím ísť rýchlo do nemocnice. Mal som lie-
ky, ktoré sa môžu brať maximálne 2 – 2,5 roka. Ja 
som ich užíval dvakrát tak dlho a výrazne tým tr-
peli moje zuby. Mal som aj kožné problémy, muse-
li mi transplantovať časť kože na hlave. Lekári mi 
hovoria, aby som nechodil na slnko. Veď ani ne-
chodím, ale v minulosti sa to inak nedalo. V Afrike 

sme hrali zápasy aj v takmer päťdesiatstupňových 
páľavách a nemohol som si predsa dať na hlavu 
klobúk. Takéto starosti som nikdy v minulosti ne-
poznal. Nič sa však nedá robiť, musím to prekonať. 
Teraz mám možno v súvislosti so zdravím smo-
lu, ale počas celého života to bolo naopak. Nespo-
mínam si, že by som pre zranenie či iné zdravot-
né problémy musel vynechať nejaký zápas. Jedinú 
vážnejšiu chorobu – zápal pľúc som mal ako päť-
ročný, keď sme sa s chlapcami pretekali na sán-
kach v dedine. Domov som prišiel smädný, napil 
som sa ľadovej vody zo studne a večer som už mal 
zimnicu a 41 stupňov. Otec rýchlo volal záchran-
ku a už ma brali do nemocnice. Som však typický 
chlapec z dediny. Odmalička som bol „cepovaný“, 
takže mám tuhý koreň. Každý deň som bol v pohy-
be, všetky voľné chvíle sme vypĺňali športom a hra-
mi. Okrem futbalu som reprezentoval gymnázium 
vo volejbale, basketbale, hádzanej, stolnom teni-
se, robil som atletiku. S kamarátmi sme zvykli cho-
dievať na cyklotúry. Zbalili sme si pár vecí, šliapali 
sme a o dva dni sme boli na Štrbskom Plese. Bez 
prevodov a podobných vymožeností, mali sme len 
dve kolesá a obyčajný rám.

Atletika nemala šancu, ale pomohla
Pri tej konkurencii iných športov nehrozilo, že si 
nevyberiete futbal?
Futbal bol najlacnejší a najprístupnejší šport. Na 
gymnáziu sme mali výborného profesora Čikotu. 

Bol to skvelý človek a športový nadšenec. Vychoval 
niekoľkých majstrov Slovenska v atletike a snažil 
sa presvedčiť aj mňa. Stále mi hovoril: „Jano, ne-
chaj ten futbal. Budeme robiť päťboj alebo desať-
boj, máš na to.“ Ja som však bol pevne rozhodnu-
tý. Hovoril som mu, že budem rád súťažiť za školu 
v akomkoľvek športe, ale prednosť mal u mňa fut-
bal. Hneď, ako som vedel behať, som začal aj ko-
pať do lopty. Najprv do handrovej, potom do teni-
sovej. Nerobilo mi problém prejsť s ňou na hlave 
päťdesiat metrov. Bola by škoda nevyužiť talent, 
ktorý som mal. Futbal ako kolektívna hra ma na-
vyše veľmi bavil. Ostatným športom však vďačím 
za to, že som bol pohybovo vynikajúco pripravený. 
Nikdy som nemal problémy s kondíciou. Ako mlad-
ší dorastenec som skákal 180 cm do výšky. To, čo 
som predvádzal na futbalovom ihrisku, bolo aj dô-
sledkom takejto všestrannej športovej prípravy. Ur-
čite aj preto som pri futbale tak dlho vydržal. Veď 
po návrate z angažmánu v Lyone som ako 37-roč-
ný hrával v Brne a potom ešte 6,5 roka v Rakúsku, 
kde sme postupne z II. triedy postúpili o štyri sú-
ťaže vyššie. Možno by som pokračoval aj ďalej, ak 
by mi nestopli vtedy nevyhnutnú vycestovaciu do-
ložku.

Slávni aj kedysi
Dnešné hviezdy svetového futbalu takmer ne-
majú súkromie. Neustále sú im v pätách médiá, 
možno častejšie ako na trávnikoch sa objavujú na 

spoločenských podujatiach a v reklamách. Ako to 
bolo s popularitou pred niekoľkými desaťročiami?
Niektoré veci, ktoré so sebou prináša populari-
ta, sa ani rokmi nemenia. Aj v mojich časoch boli 
špičkoví futbalisti slávni, aj keď nie takým spô-
sobom a v rozsahu ako dnes. Popularita má dve 
strany a záleží na povahe človeka, či dokáže zá-
ujem o svoju osobu prijať, či dopustí, aby sa vý-
razne zmenila jeho osobnosť a súkromný život. 
Aj nám sa stávalo, že nás ľudia zastavovali na uli-
ci, volali nás na rôzne podujatia, boli sme v novi-
nách a televízii. My sme však mali oveľa menej 
času ako dnešní futbalisti. Boli sme v neustálom 
kolotoči – cez deň práca v Dimitrovke, potom tré-
ningy a zápasy. Na zábavu či nejaké oslavy veľ-
mi nebol priestor. O tom, že s našou slávou to ne-
bolo až také zlé, svedčí aj jedna úsmevná prího-
da. Ponáhľal som sa na zápas a pri hlavnom vcho-
de ma zastavil usporiadateľ. „Kam idete?“ spýtal 
sa ma. „Na futbal,“ odpovedám. „To môže povedať 
každý. A prečo cez túto bránu a bez lístka?“ ne-
dal sa odbiť. Do toho hovorí jeden z fanúšikov: „Vy 
tohto pána nepoznáte?“ Usporiadateľ reagoval, 
že nemôže predsa poznať všetkých ľudí na štadió-
ne. „Veď to je pán Popluhár,“ vyčítavo povedal fa-
núšik. Usporiadateľ sa mi začal veľmi ospravedlňo-
vať a nakoniec sme sa všetci dobre pobavili. Niečo 
podobné sa mi prihodilo aj počas vojenčiny v Brne. 
Jediný raz v živote som si dlhšie pospal pred zápa-
som a zobudil som sa neskoro. Rýchlo som utekal 

v hrubom vojenskom kabáte na štadión, ktorý bol 
vzdialený približne tri kilometre. Vtedy chodili na 
naše stretnutia desaťtisíce fanúšikov, pred vchod-
mi boli veľké rady. Nikto z mužstva o mne nič ne-
vedel. Bál som sa, či ma vôbec napíšu do zosta-
vy. Zboku som sa pretlačil k turniketu a snažil som 
sa ho podliezť. Ako som bol skrčený, zhora do mňa 
strčil usporiadateľ tak, že som spadol na chrbát 
do blata. Keď som sa prekvapený postavil, všetka 
tá špina mi stekala po tvári, ale biletár aj tak videl, 
kto som.  Zbledol a z ničoho nič utiekol. Dlho sa 
potom neukazoval, no keď sme sa napokon stretli, 
všetko sme si vysvetlili. Bál sa, že som naňho na-
hnevaný, ale veď on za nič nemohol.

Do Rače na dve deci
Ako ste vychádzali s novinármi?
Vo všeobecnosti dobre. Súčasťou popularity však 
je, že sa o človeku často píše a niekedy aj úplné vý-
mysly. Raz sme hrali prípravný zápas s Pezinkom. 
Pršalo a na ihrisku boli veľké kaluže. Tesne pred 
koncom za stavu asi 10:0 spadla lopta do jednej 
z nich. Ja som si ju špičkou nadhodil a rozohral. 
V tom momente do mňa strčil súper a spadol som 
do tej kaluže. Na druhý deň ma v Športe kritizova-
li, že aj prípravný zápas je pre reprezentanta váž-
na vec a nemal by ho podceniť. Vraj som bol osla-
vovať vo vinárskych závodoch v Rači a novinár to 
podal tak, ako keby som pil pred zápasom. Prav-
da bola taká, že to bolo na Jozefa a náš hospodár 

Juračič oslavoval meniny. Prišiel za mnou pred zá-
pasom, či by som mu nepomohol a neodviezol ho 
do Rače, kde mal objednané víno. Nechcel som, 
bál som sa, že to nestihneme, no po dlhom preho-
váraní ma „zlomil“. Fľaše sme naložili, doviezli na 
štadión a pri ich vykladaní ma videl redaktor, ktorý 
si vytvoril takýto príbeh. Dokonca mi potom v klu-
be chceli dať aj pokutu. Krátko nato boli vyhlásené 
výsledky ankety o najlepšieho futbalistu Bratisla-
vy a Západoslovenského kraja, ktorú som vyhral. 
Spomínaný redaktor mal za úlohu spraviť so mnou 
rozhovor a po jednom tréningu ma čakal pred šat-
ňou. Hovorím mu: „Prepáč, teraz nemám čas, 
idem do Rače na dve deci vína.“ On len stál s otvo-
renými ústami. Aj dnes si ho viem živo predstaviť. 
Dva roky som ho potom nevidel. Asi nemal odvahu 
prísť a ospravedlniť sa.

Zlato na dosah
Reprezentačný výber Česko-Slovenska na MS 
1962 senzačne postúpil do finále. Mrzí dnes jeho 
oporu, že titul svetových šampiónov bol tak blízko, 
alebo prevláda radosť zo striebra?
Skôr to beriem ako obrovský úspech. Vo finále 
sme prehrali s Brazíliou, ktorá vtedy mala famózne 
mužstvo. Predstavovala trend vtedajšieho futbalu, 
priniesla nové prvky a bola inde ako ostatné tímy. 
Aj keby ste ma zobudili o pol noci, poviem vám bez 
zaváhania jej zostavu. Stačí spomenúť mená ako 
Pelé, Garrincha, Zagallo, Didi, Vava, Zozimo,  

Kto je Ján Popluhár...
Narodil sa 12. septembra 1935 v Berno- 
lákove. V najvyššej česko-slovenskej súťaži 
debutoval počas základnej vojenskej služby 
v drese Brna. Za Slovan odohral 262 ligo-
vých zápasov, v ktorých strelil 21 gólov.  
Česko-Slovensko reprezentoval 62-krát, 
vo svojej zbierke má striebro z MS 1962 
a bronz z ME 1960. Hral aj na MS 1958  
vo Švédsku. V roku 1965 vyhral premiérový 
ročník ankety Futbalista roku v Česko-Slo-
vensku, na Slovensku ho vyhlásili za Futba-
listu storočia. Ocenením jeho kvalít boli aj 
pozvánky do výberov sveta či Európy v rôz-
nych exhibičných zápasoch. V 33 rokoch 
dostal povolenie na prestup do Olympique 
Lyon, po návrate ešte pôsobil v Brne a ne-
skôr v nižších súťažiach v Rakúsku.

VIZITKA

V rámci osláv 100. výročia založenia anglickej futbalovej asociácie sa hralo vo Wembley stretnutie Anglicko - Výber sveta. 
Poctu dostal aj náš J. Popluhár. Horný rad zľava: Djalma Santos, Pluskal, Jašin, Popluhár, Schnellinger, Šoškič, Masopust, 
Eyzaguirre, Baxter. Dolný rad: Kopa, Law, Di Stefano, Eusébio, Gento, Seeler.
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Uzatvorte v septembri zmluvu o stavebnom sporení 
a ušetríte 50 EUR na poplatku

A naviac získate:
•  garantovaný 2%-ný úrok z vkladov a štátnej prémie
•  ročnú štátnu prémiu až 66,39 EUR
a ďalšie výhody stavebného sporenia

Ponuka platí pre zmluvy s cieľovou sumou 5 000 EUR. 
Každý klient môže uzatvoriť jednu zmluvu bez poplatku.

Podrobné informácie vám ochotne poskytneme v kanceláriách 
obchodných zástupcov PSS, a. s., na celom území Slovenska, 
v Centre telefonických služieb PSS, a. s., na čísle 02/58 55 58 55, 
u fi nančných sprostredkovateľov kooperačných partnerov PSS, a. s., 
alebo vás radi navštívime tam, kde vám to najviac vyhovuje.

Mimoriadna ponuka platí od 1. 9. do 30. 9. 2010 a môžu ju využiť všetci - súčasní aj noví klienti, 
rodičia pre deti, seniori, jednoducho každý. 
Ak sa rozhodne ponuku využiť napríklad 6-členná rodina, iba na poplatkoch môže ušetriť až 300 EUR.
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Djalma Santos – všetko veľké osobnosti. Nám na-
vyše pred odchodom do Chile málokto veril. Rakú-
šania hovorili, že načo tam vôbec cestujeme, ško-
da vyhodených peňazí za drahé letenky. Po návra-
te si nás pozvali na priateľský zápas do Viedne a tí 
slabí futbalisti, ktorým sa predtým vysmievali, im 
„naložili“ 6:0.

Závratná kariéra nehrozila
Predchádzajúci režim neposkytoval futbalistom 
také možnosti, aké majú dnes. Nemrzí vás to?
Peniaze boli u nás tabu, prestúpiť do zahraničia 
sa tiež prakticky nedalo. Za titul vicemajstrov sve-
ta sme dostali 5000 korún. V lige sme brali pré-
mie 200 korún za víťazstvo, z toho nám ešte strhli 
10-percentnú daň. Veľmi sme teda vyskakovať ne-
mohli. Beriem to však ako fakt a neuvažujem nad 
tým, že dnes by som bol ako špičkový futbalista 
milionárom. Vtedy bola taká doba...

Najhorší boli zákerní
Ján Popluhár bol postrachom útočníkov. Pritom 
hral čisto, elegantne a nikdy v kariére nebol vylú-
čený. Najlepší futbalista Európy Josef Masopust 
tvrdí, že „Bimbo“ sa jednoducho nedal obísť. Má 
aj on súperov, proti ktorým nehral rád, alebo kto-
rých bolo ťažké ubrániť?
Vyslovene neobľúbených útočníkov som nemal. 
Ak bol niekto lepší, svojím futbalovým umením ma 
v danom zápase prekonal, tak som to rešpekto-
val. Nemal som však rád obrancu Linharta z Klad-
na. Ten hral často zákerne, bol schopný kopnúť 
ležiaceho súpera mimo hry. Párkrát som už mal 
na mále, bál som sa, že to nezvládnem psychic-
ky a nechám sa vyprovokovať. Hovoril som si, že 
asi oželiem aj dištanc, ale zlikvidujem ho ako mali-

nu. Potom prišiel do Kladna spoluhráč z reprezen-
tácie „Pepo“ Kadraba, ktorý Linhartovi dohovoril 
a odvtedy to bolo lepšie. Novinári sa ma často pý-
tali, ako je možné, že som ani raz nedostal červe-
nú kartu. Ja som však hral stopéra a snažil som sa 
predovšetkým dirigovať celú obranu predo mnou. 
Mal som svoje úlohy a tie som chcel dôsledne pl-
niť. Keď som prišiel do reprezentácie, dlhoročné 
opory ako Novák, Pluskal, Borovička boli prekvape-
ní, že o 10 rokov mladší chlapec ich naháňa a diri-
guje. Sám som nerád fauloval aj z dôvodu, že väč-
šinou som sa dostával do súbojov so súpermi až 
v šestnástke či tesne pred ňou, kde už sú štan-
dardné situácie nebezpečné. Preto som sa vždy 
snažil odoberať loptu čisto. V Brne som mal v ob-
rane „Pepu“ Pospíšila, ktorý všetku čiernu robotu 
spravil za mňa. Bol to chlap tvrdý ako remeň. Ani 
som mu nemusel nič hovoriť, stačil náznak a on 
už dal súperom pocítiť svoju tvrdosť, ak to bolo tre-
ba. Niekedy stačilo len trochu použiť rozum. V Ra-
kúsku bol taký tréner – „koumák“, ktorý na mňa 
ako stopéra vymyslel osobku. Nebolo to nič príjem-
né. Vysunul na mňa hráča, ktorý sa odo mňa ne-
pohol na krok, stále ma okopával a strkal. Ja som 
sa mu len uhýbal a hovoril mu, nech prestane. Ne-
nechal som sa však vyprovokovať a celý zápas 
som ho vystavoval do ofsajdu. Vždy som si vytiahol 
obrancov vyššie a keď na tohto hráča mala ísť pri-
hrávka, nechal som ho pár metrov za sebou. Takto 
uňho končila väčšina akcií a zhruba 20 minút pred 
koncom sa sám znechutený pýtal dole z ihriska.

Keď nie je čas na výtržnosti
Odohrali ste určite viac ako tisíc zápasov. Ktoré sú 
pre vás výnimočné?
Pamätných zápasov bolo skutočne veľa. Ťažko by 

bolo niektoré vybrať. Nemožno zabudnúť na stret-
nutie, ktoré som odohral v roku 1965 po boku le-
giend ako Di Stefano, Puskás, Kubala pod hlavič-
kou výberu svetových hviezd proti Anglicku pri prí-
ležitosti rozlúčky Stanleyho Matthewsa s aktívnou  
kariérou. Rád by som spomenul ešte jeden pria- 
teľský zápas, ktorý sme so Slovanom odohrali 
 v Kostarike proti Pelého Santosu. Na poludnie, 
čo bolo päť hodín pred úvodným výkopom, bol už 
50-tisícový štadión plný a ľudia sa celý čas bavili.  
Pritom miestni fanúšikovia mali zlú povesť. Často 
sa stávalo, že v rámci ligových zápasov, ktoré ich 
veľmi nezaujímali, robili rôzne výtržnosti a podpa-
ľovali sedadlá. Počas nášho stretnutia ľudia fan-
dili, a hoci sa skončilo 0:0, všetci vstali a tlieska-
li nám. Manažér, ktorý sa o nás staral, hovoril, že 
tam už sprevádzal možno 50 zahraničných klubov, 
ale takéto niečo dovtedy nezažil. Aj v tom je krása 
futbalu. Divák ide na štadión s tým, že chce niečo 
vidieť. Ak sleduje kvalitný zápas, ktorý má náboj, 
nemá čas na nadávky, pískanie a výtržnosti.

Futbal bude vždy krásny
Sledujete aj dnes futbalové dianie? Ako sa vám 
páči dnešný futbal v porovnaní s vašou érou?
Každé obdobie futbalovej histórie má výnimočné  
osobnosti, ktoré mu udávajú tón. Futbal sa samo-
zrejme vyvíja, ale vždy bol, je, aj bude krásny. Ke-
dysi bola sila mužstiev v ich stabilite a zohratosti.  
Zoberte si napríklad slávnu zostavu Maďarska 
okolo Puskása, Kocsisa a ďalších. Tí hrali desať  
rokov v tom istom zložení. Také niečo je dnes veľ-
mi málo pravdepodobné. Som veľmi rád, že po 
dlhých rokoch sa významného medzinárodného 
úspechu dočkalo aj Slovensko. Už sme ho veľmi 
potrebovali.

Celý káder Slovana z jesene 1968. Horný rad zľava: tréner M. Vičan, Hrivnák, Hlavenka, Sokol, Kontír, Vencel, Popluhár, J. Zlocha,  
Horváth, Ľ. Zlocha, tréner J. Gögh. Sedia: L. Móder, Jokl, Jozef Čapkovič, Hrdlička, Ján Čapkovič, Bizoň, Cvetler, Mutkovič, J. Fillo.



26 : slovan v európe

Fakty hovoria, že Slovan ukončil svoje účinkova-
nie v pohárovej Európe presne tam, kde aj minulý 
rok – na prahu Európskej ligy. Tam sa však zhoda 
končí, lebo medzi spôsobom, akým sa belasí pre-
zentovali na medzinárodnej scéne v minulej sezó-
ne a teraz, ťažko hľadať paralely.
Vyradením Crvenej Zvezdy slovanisti prvýkrát 
po návrate do Európy prekročili svoj tieň a prešli 
cez nasadeného súpera do ďalšieho kola. Tento 
úspech a aj spôsob, akým ho mužstvo Jozefa Jan-
kecha dosiahlo, dával nádej, že niečo podobné by 
mohlo vyjsť aj proti Stuttgartu. Áno, je to iná váho-
vá kategória. Má v kádri trojicu medailistov z MS 
2010, mnoho ďalších reprezentantov a na každý 
post kvalitného náhradníka. Rešpekt vzbudzujú aj 
pohárové výsledky VfB za posledné roky. Ale prečo  
by to nemohlo vyjsť? Niekedy aj motyka vystrelí 
 a Slovan predsa disponuje zbraňami oveľa väč-
šieho kalibru ako len záhradným náradím. Navyše 
Švábi v úvode novej sezóny len hľadali optimálnu 
formu z tej predchádzajúcej, čo v 3. predkole  
Európskej ligy takmer využilo aj nórske Molde.
Oťukávajúci úvod bratislavského stretnutia ukazu-
je, že s nemeckým súperom sa naozaj dá hrať. Zá-
pas je však skôr taktický, prioritou je zabezpečená  

obrana, ani jedno mužstvo nechce spraviť chybu. 
Napriek tomu sa rodia dve stopercentné šance, 
po jednej na každej strane. Gebhart a Dobrotka 
ale hlavou nemieria presne. Potom prerušujú zá-
pas udalosti na tribúne, ktoré s futbalom nemajú 
nič spoločné. Našťastie, hráčov tento incident ne-
vyviedol z miery a po prestávke pokračujú v dob-
rom výkone. Proti stuttgartskej obrane však nie 
je ľahké vytvoriť si čisté príležitosti a z niekoľkých 
menších šancí gól nepadá. Zdá sa, že by sa duel 
mohol skončiť 0:0, čo by pre Slovan nebola zlá vý-
chodisková situácia pred odvetou. Lenže všetko je 
inak. Kým na domácom tíme sa čoraz viac prejavu-
je únava, hostia ťahajú z lavičky svoje tromfy. Dve 
minúty pred koncom po sérii chýb uniká po ľavom 
krídle rýchlik Audel, čerstvá posila z Valenciennes, 
a posiela presný center na hlavu úplne voľného 
Harnika. Ďalší striedajúci hráč už nemá problém 
zariadiť Stuttgartu tesný náskok.
Napriek prehre 0:1 nie je počas cesty do Nemecka 
dôvod na porazeneckú náladu. Stuttgart je zdola-
teľný aj na vlastnom štadióne. Podobne ako v Be-
lehrade komplikuje slovanistom život dopravná si-
tuácia v meste. Kým v srbskej metropole spôsobila 
kilometrové zápchy oprava mosta, v hlavnom mes-

te Bádenska-Württemberska je dôvod iný. Témou  
číslo jeden nie je v Stuttgarte futbal, ale kontro-
verzná prestavba hlavnej železničnej stanice. Sta-
rú budovu pred zbúraním bránia vlastnými telami  
demonštranti, ďalší protestujúci upchávajú viaceré 
ulice v centre mesta a z dopravy sa stáva nočná 
mora. V čase, keď sa už mal končiť predzápasový 
tréning, belasí ešte len prichádzajú do Mercedes- 
-Benz Areny. V deň odvety má meniny Samuel  
Slovák a všetci by mu radi venovali postupový dar-
ček. Peter Štepanovský šokuje novým holohlavým 
imidžom a hneď sa šíria úvahy, že v prípade vysní- 
vaného výsledku by ho mohlo nasledovať celé 
mužstvo.
Zápas sa pre nás začína ideálne. Domáca obra-
na po rohu neuprace loptu do bezpečia, Michal 
Breznaník ju vracia do ohňa na hlavu Martina Dob-
rotku a kapitán slovenského tímu maže jednogó-
lové manko. Veľká škoda, že krásne strely Milana 
Ivanu a Karima Guédého neletia o pár centimetrov  
nižšie a končia na brvne. Šance má aj Stuttgart, 
ale všetky marí Matúš Putnocký. Obecenstvo je 
v šoku a čoraz častejšie na svojich hráčov píska. 
Ešte studenšiu sprchu dostane favorit krátko po 
prestávke. Obrovskú chybu stopéra Niedermeie-

Čo rozhodlo? Zbytočne inkasovaný gól a nevyužité šance v domácom stretnutí? Dve nastrelené brvná v prvom 
polčase odvety? Vylúčenie Michala Breznaníka? Neuznaný gól Jakuba Sylvestra? Výkon ruského rozhodcu? 
Z každého niečo? Alebo jednoducho veľmi silný a v súčte oboch stretnutí efektívnejší súper? Zostáva už len 
veľa hypotetických otázok a smútok, ktorý je o to väčší, o čo bližšie sme boli k veľkej senzácii.

Za desať minút
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ra pohotovo využíva Jakub Sylvestr a zrazu je všet-
ko inak. Stav 0:2 posúva do skupinovej fázy Slovan 
a Stuttgart potrebuje streliť aspoň dva góly. To už 
vyzerá veľmi nádejne. Už o dve minúty však prichá-
dza ďalší zvrat. Michal Breznaník vidí po konflikte 
s Kuzmanovičom druhú žltú kartu. Zvyšným desia-
tim slovanistom trvá niekoľko minút, kým sa v no-
vej situácii na ihrisku zorientujú a súper presilovku 
veľmi rýchlo využíva na zlomové dva presné zása-
hy. Opäť je to Slovan, ktorý musí skórovať, no proti 
početnej prevahe je to oveľa náročnejšie. Viac prí-
ležitostí definitívne rozhodnúť má VfB, ale stav sa 
nemení a nádej stále žije. Prichádza posledná šan-
ca. Neúnavný Guédé posúva loptu Sylvestrovi, kto-
rý ju chladnokrvne posiela do siete. Gól však ne-
platí. Asistent rozhodcu máva ofsajd Guédého, no 
z opakovaných záberov v televízii na štadióne, kto-
ré sa nie celé dostali do vysielania, jednoznačne vi-
dieť, že ani jeden zo slovanistov v postavení mimo 
hry nebol. Medzi novinármi a divákmi sa diskutu-
je, či hlavný arbiter nepískal Sylvestrovu ruku. Hráč 
porušenie pravidiel odmieta, aj z tribúny sa zdalo, 
že si loptu spracoval maximálne ramenom. Aký ver-
dikt vlastne vyniesol, vie asi len sám pán Nikolajev. 
Zúfalé pokusy v nadstavenom čase už želaný efekt 
neprinášajú a je koniec. Slovanisti padajú k zemi, 
viacerým sa do očí tlačia slzy. Obrovský úspech bol 
tak blízko...
Pocit prázdna a obrovského sklamania u všetkých 
hráčov v modro-čiernych dresoch asi najlepšie vy-
jadruje Mario Božič: „Neviem, čo teraz spravím, či 
skončím s futbalom, alebo čo spravím... Je to ne-
uveriteľné, strašné sklamanie pre mňa, mužstvo, 

celý Slovan. Prídeš k takému silnému súperovi, 
ukážeš mu, že vieš hrať futbal, že si lepší a potom 
spravíš takú hlúpu chybu a všetko vymažeš. Ne-
viem čo mám povedať, je to pre nás všetkých veľmi  
ťažký moment.“ Športový riaditeľ VfB a bývalý ne-
mecký reprezentant Fredi Bobic vyzerá, akoby sám 
„odmakal“ na trávniku 90 minút aj polhodinové 
predĺženie: „Bol to krásny a zaujímavý zápas. Rad-
šej by som však bol na ihrisku, na tribúne sú to ob-
rovské nervy. Mali sme veľké šťastie. Ešteže nás 
zobudil druhý inkasovaný gól, po ktorom sme do-
kázali zabrať.“ Aj na trénerovi Christianovi Grossovi 
badať, že na lavičke prežíval infarktové stavy. Ešte 
aj na tlačovej konferencii po zápase si nervózne  
obhrýzal nechty, hoci prvý cieľ v sezóne – postup 
do lukratívnej skupinovej fázy Európskej ligy splnil.  
Jozef Jankech počas svojej bohatej kariéry prežil  
všeličo, ale takýto tesný neúspech veľmi bolí aj 
jeho. Napriek tomu uznáva kvalitu súpera a želá 
mu úspech v ďalšom pokračovaní súťaže.
Na premiérový prienik do skupinovej fázy jednej 
z dvoch európskych súťaží treba aj šťastie pri žre-
be. Nám sa zatiaľ vyhýbalo širokým oblúkom. V ani 
jednom z piatich prípadov za posledné dva roky sa 
nestalo, že by Slovan dostal zo skupiny možných  
súperov tím z nižších poschodí kontinentálneho 
rebríčka, skôr naopak. Každým takým účinkova-
ním ako proti Crvenej Zvezde a Stuttgartu sa však 
pomaly dvíha aj klubový koeficient, ktorý v nedáv-
nej komplikovanej minulosti klesol takmer na nulu. 
Slovan stúpa v európskej hierarchii nahor a s tým 
každoročne rastie aj šanca, že cesta do skupinovej 
fázy povedie cez prijateľnejšie prekážky.

z belasého nebaz belasého neba
do červeného pekla
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Pohľad na doterajšie vystúpenia belasých v sezóne  
2010/11 ukazuje zaujímavý štatistický paradox. 
V najvyššej domácej súťaži zvládli všetky štyri duely  
na Pasienkoch k stopercentnej spokojnosti s bilan-
ciou štyri víťazstvá a skóre 10:0. Vonku však z troch 
pokusov ani raz nevyhrali a v závere augusta si do 
tabuľky pripísali druhú prehru na pôde prekvapujú-
ceho lídra Senice. V stretnutiach Európskej ligy s Cr-
venou Zvezdou Belehrad a VfB Stuttgart zase do-
siahli zverenci Jozefa Jankecha lepšie výsledky v Srb-
sku resp. v Nemecku ako na svojom trávniku. „Je to 
zaujímavé, takto som sa na naše výsledky nepoze-
ral. Odohrali sme však zatiaľ pomerne málo zápasov 
na to, aby sa takýmto štatistikám mohla prikladať 
väčšia váha. Keď sme dokázali vyhrať v Belehrade 
a remizovať v Stuttgarte, určite môžeme zdolať kto-
rýkoľvek slovenský klub na jeho ihrisku. Naposledy 
v Senici sme tiež boli lepším mužstvom ako domáci,  

no v zlomových okamihoch mal súper viac šťastia,“ 
myslí si Karim Guédé. Reprezentant Toga patril v ná-
ročných augustových zápasoch k najlepším hráčom 
Slovana. Nabehal desiatky kilometrov, úspešne zvá-
dzal  veľké množstvo súbojov v strede poľa, a na-
vyše v oboch corgoňligových stretnutiach s Ružom-
berkom (3:0) i v Senici (2:3) sa presadil aj strelecky. 
Doma proti Liptákom dal poisťujúci druhý gól málo 
vídaným lobom. „Videl som, že brankár stál viac 
vpredu, tak som to skúsil. Pri takej strele potrebuje 
hráč aj trochu šťastia, a to som mal. Všeobecne mô-
žem povedať, že sa mi v posledných zápasoch hralo 
veľmi dobre. Oveľa lepší pocit by som však mal, keby 
sme postúpili cez Stuttgart. Nedá sa nič robiť, nevy-
šlo to. Máme však výborný tím po futbalovej stránke 
i dobrú partiu, takže sa neobávam, že by sme v naj-
bližších zápasoch nedosiahli želané výsledky,“ dopl-
nil Karim Guédé.

Mimoriadne efektívny je aj ďalší stredopoliar bela-
sých Samuel Slovák. V novom ročníku Corgoň ligy 
nastúpil dosiaľ pre zranenie iba štyrikrát, z toho raz 
v základnej zostave, a tiež dal dva góly. Mohol aj tre-
tí, ak by v závere súboja v Senici nezastavil jeho ak-
ciu faulom v šestnástke domáci hráč Strnad. „Bol 
to jasný zákrok na penaltu, ale rozhodca ju nena-
riadil. Škoda, že sme sa dopustili niekoľkých zavá-
haní, ktoré domáci využili a dostali sme lacné góly. 
Mali sme si viac postrážiť defenzívu. S tromi inkaso-
vanými gólmi sa vonku ťažko boduje,“ konštatoval 
Samo Slovák.
Po úvodných siedmich kolách je liga veľmi vyrovna-
ná. Aj piaty Ružomberok je ešte na trojbodový „do-
strel“ od vedúcej Senice. Poradie sa tak určite ešte 
bude meniť a počas októbrovej reprezentačnej pre-
stávky už môže byť situácia úplne iná. 

V Corgoň lige pre nás zatiaľ do bodky platilo „môj dom = môj hrad“, v Európskej lige to bolo naopak.

NATUR-PACK, a.s., Ružová dolina 6, 821 08 Bratislava, Slovensko
Tel.: +421-917 733 333, e-mail: offi ce@naturpack.sk

Z O D P O V E D N O S Ť  J E  N Á Š  B I Z N I S

W W W. N AT U R PA C K . S K

Byť zodpovedný k prírode sa dnes na naozaj oplatí. Finančná sankcia za porušenie Zákona o obaloch 
sa totiž zvýšila až desaťnásobne. S našou pomocou sa môžete správať k prírode zodpovednejšie 
a zároveň sa vyhnete možným problémom z nedodržania aktuálne novelizovaného Zákona 
o obaloch. Sme spoľahlivý a silný partner v systéme zberu, zhodnocovania a recyklácie odpadov 
z obalov. Ponúkame efektívne riešenia pre všetky fi rmy a podnikateľov, ktorí vo svojom biznise používajú 
obaly. Máme skvelé cenové podmienky, umožňujeme elektronické podávanie kvartálnych výkazov, 
ponúkame bezplatné profesionálne poradenstvo v oblasti odpadov z obalov a množstvo ďalších výhod.

Buďte aj vy zodpovední k životnému prostrediu – príroda 
je krajšia bez obalov!

Problémy s    balovým 
zákonom vyriešime za vás
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Okrem duelu s Trnavou budú pre Slovan v najbližších týždňoch pikantné  
aj dva zápasy na ihriskách súperov – v Prešove aj proti dvom dlhoročným 
slovanistom a v Dunajskej Strede, kde nikdy nie je núdza o emócie  
a dramatický náboj.

30 : čo nás čaká

Magnetom septembrového programu Slovana je jed-
noznačne hneď prvý zápas – derby s Trnavou. Súbo-
je dvoch najväčších rivalov na našej futbalovej scéne 
priniesli v posledných rokoch mnoho zaujímavých mo-
mentov. Najčerstvejšie a pre každý tábor diametrál-
ne odlišné sú spomienky na dve tohtoročné konfron-
tácie. V rámci Corgoň ligy triumfovali belasí v Trnave 
3:0 a v májovom finále Slovenského pohára v Micha-
lovciach uštedrili „bílym andelom“ rekordného „kaná-
ra“ 6:0. To však rozhodne nie sú dôvody ani na malé 
uspokojenie. Spartaku sa zatiaľ pod vedením nového 
trénera Dušana Radolského darí, reprezentačnú pre-
stávku strávil na druhom mieste tabuľky za vedúcou 
Senicou. Navyše posledné domáce víťazstvo (2:0) 
nad Trnavou sme si do štatistík pripísali pred takmer 
štyrmi rokmi - 16. septembra 2006. Potom prišli tri 
horšie výsledky (2:3, 1:2, 1:1) a je najvyšší čas túto 
negatívnu sériu ukončiť.
Aj nasledujúci duel zverencov Jozefa Jankecha v Pre-
šove bude mať nádych derby. Tatranu vstup do sezó-
ny vôbec nevyšiel a na posledné miesto v tabuľke za-
reagovalo vedenie klubu trénerskou rošádou. Na la-
vičku sa posadil Ladislav Pecko, ktorý pred rokom do-
viedol Slovan k dosiaľ poslednému titulu a takmer 

celá jeho doterajšia hráčska i trénerská kariéra sa 
spájala výlučne s Tehelným poľom. Do kádra „ko-
ňarov“ na poslednú chvíľu pribudli aj ďalší odchova-
nec belasých Ľubomír Meszároš a Peter Petráš, ktorý 
v majstrovskej sezóne 2008/09 tiež hrával za Slovan.
Úvodnú tretinu najvyššej domácej súťaže skomple-
tizujú Bratislavčania zápasmi s Dubnicou a v Dunaj-
skej Strede. Po nich nasleduje dvojtýždňová reprezen-
tačná prestávka a po nej absolvuje Slovan po Prešove 
druhú najdlhšiu cestu za ligovým súperom do Košíc.
V septembri sa pre Slovan začína aj cesta za obhaj-
obou v Slovenskom pohári. Žreb 2. kola bol pre náš 
tím zdanlivo priaznivý, prisúdil mu po siedmich odo-
hratých kolách posledné mužstvo I. ligy FK Púchov, 
navyše na domácom trávniku. Na pohárové súboje 
s Púchovčanmi však nemajú belasí dobré spomien-
ky. Vo finále ročníka 2002/03 im v Topoľčanoch pod-
ľahli 1:2 po predĺžení a v 1. kole v sezóne 2005/06 
prehrali s Matadorom na Tehelnom poli na pokutové 
kopy 5:6, keď sa stretnutie v riadnom hracom čase 
skončilo bezgólovou remízou. V prípade postupu by 
Slovan odohral stretnutie 3. kola v termíne 19. alebo 
20. októbra, v tom istom týždni – v sobotu 23. októb-
ra privíta na Pasienkoch Žilinu.

8. kolo Corgoň ligy

nedeľa 12. septembra 2010 o 19.00 h
Slovan Bratislava – Spartak Trnava

9. kolo Corgoň ligy

sobota 18. septembra 2010 o 17.30 h
Tatran Prešov – Slovan Bratislava

2. kolo Slovenského pohára

streda 22. septembra 2010 o 17.00 h
Slovan Bratislava – FK Púchov

10. kolo Corgoň ligy

sobota 25. septembra 2010 o 17.30 h
Slovan Bratislava – MFK Dubnica

11. kolo Corgoň ligy

sobota 2. októbra 2010 o 17.30 h
DAC Dunajská Streda – Slovan Bratislava

12. kolo Corgoň ligy

sobota 16. októbra 2010 o 15.30 h
MFK Košice – Slovan Bratislava
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na opačnej strane
Pecko s Meszárošom
prvýkrát
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32 : výsledkový servis výsledkový servis : 33

Európska liga

play-off, prvý zápas – štvrtok 19. augusta 2010
slovan – vfB stuttgart 0:1 (0:0)
gól: 88. Harnik
Žk: 5. Bagayoko, 85. Had – 45. Degen
rozhodovali: Chapron – Boisdenghien, Perruaux (Fr.)
8120 divákov
slovan: Putnocký – Jánošík, Saláta, Dobrotka, Had – Bagayoko, Guédé, 
Kiss, Ivana (61. Breznaník) – Grendel (82. Kuzma) – Sylvestr (67. Slovák)
stuttgart: Ulreich – Degen, Boulahrouz, Niedermeier, Molinaro – Träsch 
(61. Audel), Gentner, Kuzmanovič, Gebhart – Pogrebňak (67. Harnik), Cacau 
(85. Marica)

play-off, odvEta – štvrtok 26. augusta 2010
vfB stuttgart – slovan 2:2 (0:1)
góly: 56. Gebhart, 64. Gentner – 9. Dobrotka, 53. Sylvestr
Žk: 73. Gebhart, 90. Cacau – 18. Breznaník, 34. Sylvestr, 88. Guédé, 
90. Štepanovský
Čk: 55. Breznaník
rozhodovali: Nikolajev – Kalugin, Averianov (Rus.)
14 000 divákov
stuttgart: Ulreich – Träsch, Boulahrouz, Niedermeier, Molinaro – Kuzmano-
vič, Gentner, Gebhart (89. Funk), Didavi (68. Audel) – Marica (46. Harnik),  
Cacau
slovan: Putnocký – Jánošík (75. Kiss), Saláta, Dobrotka, Breznaník – Bagay-
oko, Guédé, Božič, Ivana (75. Slovák) – Grendel (88. Štepanovský) – Sylvestr

Corgoň liga

6. kolo – nEdEľa 22. augusta 2010
slovan – Mfk ružomberok 3:0 (1:0)
góly: 33. Kiss, 78. Guédé, 81. Sylvestr
Žk: 38. Dosoudil, 66. Kiss – 25. J. Maslo, 27. Kroupa, 70. P. Maslo
rozhodovali: Vlk – Slyško, Chládek
1285 divákov
slovan: Putnocký – Jánošík, Dobrotka, Dosoudil, Breznaník (70. Saláta) – 
Bagayoko, Božič, Kiss (68. Guédé), Ivana (75. Slovák) – Grendel – Sylvestr
ružomberok: Hrdlička – P. Maslo, J. Maslo, Kostelný, Sivčevič – Bielák 
(77. Kováč) – Pilár (62. Pekár), Ďubek, Hoferica, (46. T. Sedlák), Chovanec - 
Kroupa

7. kolo – nEdEľa 29. augusta 2010
fk senica – slovan 3:2 (1:1)
góly: 3. Kóňa, 52. a 66. Smetana – 14. Guédé, 69. Slovák
Žk: 9. Strnad, 43. Merzič, 44. Smetana, 86. Juhász, 90. Bolek – 64. Saláta, 
90. Dosoudil
rozhodovali: Hracho – Weiss, Kubačka
3968 divákov
senica: Bolek – Merzič, Gajdošík, Pillár, Lukšík – Strnad – Diviš (90. Szege-
di), Wijlaars, Kóňa, Belák (85. Juhász) – Smetana (87. Faldyna)
slovan: Putnocký – Dobrotka, Saláta, Dosoudil, Breznaník – Bagayoko (75. 
Štepanovský), Božič (63. Kiss), Guédé, Slovák – Grendel – Kuzma (61. Ivana)

1. Senica 7 5 1 1 9:7 16
2. Trnava 7 4 2 1 11:3 14
3. Slovan 7 4 1 2 14:6 13
4. Žilina 7 3 4 0 12:6 13
5. Ružomberok 7 4 1 2 6:5 13
6. Zl. Moravce 7 3 2 2 7:7 11
7. Nitra 7 3 2 2 8:11 11
8. B. Bystrica 7 2 2 3 6:6 8
9. Dubnica 7 2 1 4 7:12 7

10. D. Streda 7 1 1 5 6:12 4
11. Košice 7 0 3 4 3:9 3
12. Prešov 7 0 2 5 3:8 2

ii. liga – západ
4. kolo: FK Nové Zámky – Slovan juniori 2:1 (1:0) – Králík
5. kolo: Slovan – MFK Topvar Topoľčany 1:1 (0:0) – Bagi
6. kolo: FK Slovan Nemšová – Slovan 1:0 (0:0)

1. Topoľčany 6 4 2 0 14:5 14
2. Trnava „B“ 6 4 2 0 10:3 14
3. Nemšová 6 4 1 1 9:3 13
4. Myjava 6 3 3 0 7:2 12
5. Nové Zámky 6 3 1 2 9:6 10
6. Bernolákovo 6 3 1 2 6:6 10
7. Moravany 6 2 2 2 5:6 8
8. Pezinok 6 2 2 2 4:6 8
9. Nitra „B“ 6 2 1 3 13:9 7

10. Nové Mesto n.V. 6 2 1 3 11:10 7
11. Vráble 6 2 0 4 3:8 6
12. Rača 6 2 0 4 5:15 6
13. Slovan jun. 6 1 2 3 4:7 5
14. Vrbové 6 1 1 4 9:12 4
15. Šamorín 6 1 1 4 5:9 4
16. J. Bohunice 6 0 4 2 2:9 4

i. liga ŽiEn
1. kolo: Skloplast Trnava – Slovan 1:7 (1:2) – Cerovská 2, Schleiferová, 
             Skácelová, Hollá, Lacková, Augustovičová 
2. kolo: Topoľčany – Slovan 0:3 (0:2) – Fatulová, Schleiferová, Klechová
3. kolo: Slovan – Selce 7:0 (4:0) – Schleiferová 2, Augustovičová, Fatulová, 
      Mittuchová, Hudecová, Korenčiová

1. Slovan 3 3 0 0 17:1 9
2. Šaľa 3 3 0 0 11:1 9
3. Trenč. Teplice 3 2 0 1 10:8 6
4. Humenné 2 1 1 0 7:4 4
5. Trnava 3 1 1 1 4:8 4
6. Žilina 3 1 0 2 7:4 3
7. Topoľčany 3 1 0 2 2:7 3
8. Pakostov 3 1 0 2 3:9 3
9. Lady Team 2 0 0 2 0:9 0

10. Selce 3 0 0 3 2:12 0

i. liga staršiEHo dorastu
4. kolo: Slovan U19 – Ružomberok 0:1 (0:1)
5. kolo: Žilina – Slovan 2:0 (2:0)
6. kolo: Slovan – Spartak Trnava 2:1 (1:0) – Fekete, Vajdík
7. kolo: Podbrezová – Slovan 2:0 (0:0)
8. kolo: Slovan – Dukla B. Bystrica 2:1 (1:1) – Vajdík, Mizera

1. Košice 8 5 1 2 26:7 16
2. Trenčín 8 5 1 2 22:12 16
3. Podbrezová 8 5 1 2 20:12 16
4. Senica 8 5 1 2 10:8 16
5. Trnava 8 4 2 2 13:8 14
6. Žilina 8 4 2 2 13:9 14
7. Bardejov 8 4 2 2 12:14 14
8. Ružomberok 8 4 1 3 11:7 13
9. Slovan 8 4 1 3 7:8 13

10. Dubnica 8 2 4 2 10:9 10
11. B. Bystrica 8 3 0 5 13:11 9
12. Prešov 6 2 2 2 8:7 8
13. Brezová 7 2 2 3 6:5 8
14. Nitra 8 2 2 4 7:13 8
15. Michalovce 8 2 1 5 9:11 7
16. Stropkov 8 1 3 4 8:16 6
17. Sp. Nová Ves 7 2 0 5 6:18 6
18. Dun. Streda 8 0 2 6 3:29 2

II. LIGA STARŠIEHO DORASTU - ZÁPAD
4. kOLO: Slovan U18 – Púchov 4:1 (2:0) – Horváth 3, Martinka
5. kOLO: Zlaté Moravce – Slovan „B“ 0:0
6. kOLO: Slovan „B“ – Domino Bratislava 7:0 (5:0) – Horváth a Mészáros po 2, 
              Fratrič, Šemrák, Martinka

1. Zlaté Moravce 6 4 1 1 16:7 13
2. Petržalka 6 4 1 1 13:5 13
3. SFM Senec 6 4 0 2 9:5 12
4. Nitra „B“ 6 3 2 1 12:4 11
5. Slovan „B“ 6 3 1 2 14:5 10
6. Trenčín „B“ 6 3 1 2 14:16 10
7. Senica „B“ 6 3 0 3 14:10 9
8. Púchov 6 3 0 3 11:7 9
9. Dubnica „B“ 6 2 3 1 7:5 9

10. Myjava 6 2 3 1 8:8 9
11. ŠKP Dúbravka 6 2 1 3 10:15 7
12. Spartak Trnava „B“ 6 1 3 2 11:13 6
13. Levice 6 2 0 4 7:11 6
14. J. Bohunice 6 1 2 3 6:12 5
15. Lok. Trnava 6 1 1 4 7:11 4
16. Domino Bratislava 6 0 1 5 2:27 1

 
I. LIGA MLADŠIEHO DORASTU
4. kOLO: Slovan U17 – Ružomberok 1:2 (1:1) - Kubala
5. kOLO: Žilina – Slovan 1:1 (0:1) - Kubala
6. kOLO: Slovan – Spartak Trnava 3:2 (2:0) – Železňák 2, Kubala
7. kOLO: Podbrezová – Slovan 3:1 (2:1) – Redler
8. kOLO: Slovan – Dukla B. Bystrica 1:0 (0:0) – Kubala

1. Ružomberok 8 5 2 1 21:5 17
2. Trenčín 8 5 2 1 15:10 17
3. Nitra 8 5 1 2 28:12 16
4. B. Bystrica 8 5 1 2 18:5 16
5. Košice 8 5 0 3 17:10 15
6. Žilina 8 4 3 1 16:9 15
7. Dubnica 8 4 1 3 21:13 13
8. Slovan 8 4 1 3 15:10 13
9. Michalovce 8 3 4 1 10:7 13

10. Podbrezová 8 4 1 3 12:18 13
11. Trnava 7 2 3 2 6:7 9
12. Bardejov 8 2 2 4 4:14 8
13. Senica 6 2 1 3 13:7 7
14. Dun. Streda 7 2 1 4 10:16 7
15. Prešov 6 1 3 2 6:7 6
16. Sp. Nová Ves 7 2 0 5 6:18 6
17. Stropkov 8 0 0 8 1:18 0
18. Brezová 7 0 0 7 3:36 0

II. LIGA MLADŠIEHO DORASTU - ZÁPAD
4. kOLO: Slovan U16 – Púchov 2:0 (0:0) – Ďuriš, Šebeňa
5. kOLO: Zlaté Moravce – Slovan „B“ 1:1 (1:1) - Ďurč
6. kOLO: Slovan „B“ – Domino Bratislava 5:1 (0:0) – Reisel a Pilný po 2, Kuklovský

1. Nitra „B“ 6 6 0 0 36:2 18
2. Petržalka 6 4 2 0 14:3 14
3. Slovan „B“ 6 4 1 1 13:4 13
4. Senica „B“ 6 4 0 2 21:14 12
5. Zlaté Moravce 6 3 3 0 11:6 12
6. SFM Senec 6 3 1 2 11:7 10
7. Dubnica „B“ 6 3 0 3 12:5 9
8. Lok. Trnava 6 3 0 3 10:8 9
9. ŠKP Dúbravka 6 2 2 2 8:12 8

10. Púchov 6 2 1 3 7:11 7
11. Spartak Trnava „B“ 6 2 1 3 7:17 7
12. Trenčín „B“ 6 2 0 4 16:18 6
13. Levice 6 2 0 4 8:15 6
14. Myjava 6 1 0 5 4:14 3
15. J. Bohunice 6 0 3 3 4:25 3
16. Domino Bratislava 6 0 0 6 2:23 0

I. LIGA STARŠÍCH ŽIAkOV – ZÁPAD A
2. kOLO: Slovan U15 – Ružinov 3:0 (0:0) – Haraslín, Kušnír, Lády
3. kOLO: Spartak Trnava – Slovan 1:1 (1:0) – Fajnor
4. kOLO: Slovan – Nitra 0:5 (0:2)
5. kOLO: Trenčín – Slovan 0:2 (0:0) – Lády, Sokol

1. Nitra 6 6 0 0 29:3 18
2. Senica 6 5 0 1 14:5 15
3. Dubnica 6 4 1 1 17:5 13
4. ŠKP Dúbravka 6 4 0 2 11:8 12
5. SFM Senec 6 4 0 2 7:5 12
6. Topoľčany 5 3 1 1 7:7 10
7. Petržalka 6 3 1 2 7:8 10
8. Slovan 6 2 2 2 8:9 8
9. Myjava 6 2 2 2 5:14 8

10. Levice 6 2 1 3 7:7 7
11. Ružinov 6 2 1 3 6:7 7
12. Spartak Trnava 5 1 2 2 8:9 5
13. Inter 6 1 0 5 6:11 3
14. Trenčín 6 1 0 5 8:14 3
15. Púchov 6 0 3 3 6:16 3
16. Lok. Trnava 6 0 0 6 2:20 0

I. LIGA STARŠÍCH ŽIAkOV – ZÁPAD B
2. kOLO: Slovan U14 – Ružinov 2:0 (1:0) – Paulen 2
3. kOLO: Spartak Trnava – Slovan 3:4 (1:2) – Sabo, Sulík, Beseda, Hrnčár
4. kOLO: Slovan – Nitra 1:0 (0:0) - Hrnčár
5. kOLO: Trenčín – Slovan 0:5 (0:2) – Sulík 3, Slovák, Nedorost

1. Levice 5 4 1 0 12:3 13
2. Slovan 6 4 1 1 13:6 13
3. ŠKP Dúbravka 6 4 1 1 10:8 13
4. Nitra 6 4 0 2 15:2 12
5. Senica 5 3 1 1 16:4 10
6. Petržalka 6 3 1 2 16:6 10
7. Trenčín 6 3 1 2 14:10 10
8. Lok. Trnava 6 3 1 2 9:10 10
9. Spartak Trnava 5 3 0 2 15:7 9

10. Dubnica 6 2 3 1 12:9 9
11. Topoľčany 5 1 2 2 6:15 5
12. Inter 6 1 1 4 4:9 4
13. SFM Senec 6 1 1 4 5:16 4
14. Púchov 6 1 0 5 4:16 3
15. Ružinov 6 1 0 5 3:16 3
16. Myjava 6 1 0 5 2:19 3

I. LIGA ŽIAČOk
1. kOLO: Skloplast Trnava – Slovan 0:5 (0:3) – Marková, Kujovičová, 
                         Horváthová, Drinková, Rubliková
2. kOLO: Topoľčany – Slovan 0:4 (0:0) – Absolonová, Marková, Kujovičová, 
              Drinková
3. kOLO: Slovan – Selce 7:0 (2:0) – Marková a Rubliková po 2, Jurková, 
                          Drinková, Horváthová

1. Šaľa 3 3 0 0 26:4 9
2. Slovan 3 3 0 0 16:0 9
3. Žilina 3 2 0 1 13:4 6
4. Selce 3 2 0 1 5:7 6
5. Pakostov 3 2 0 1 8:14 6
6. Humenné 2 1 1 0 8:3 4
7. Trnava 3 0 1 2 2:8 1
8. Lady Team 2 0 0 2 0:6 0
9. Trenč. Teplice 3 0 0 3 3:14 0

10. Topoľčany 3 0 0 3 2:23 0
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Peter Gábriš

22
brankár

Narodený:  2.1.1988
Počet zápasov:  0
Odohratých minút:  0
Góly: 0

Matúš PUTNOCKÝ

30
brankár

Narodený:  1.11.1984 
Počet zápasov:  11
Odohratých minút:  990
Góly: 11

Kornel SALáTA

2
obranca

Narodený:  24.1.1985
Počet zápasov:  11
Odohratých minút:  875
Góly: 1

Krešimir KOrDiČ

20
útočník

Narodený:  3.9.1981 
Počet zápasov:  0
Odohratých minút: 0
Góly: 0

tréner

Jozef JANKECH

asistent trénera

Juraj BÚTORA

asistent trénera

Štefan HORNÝ

asistent trénera

Jozef KONTÍR

tréner brankárov

Miroslav KÖNIG

Peter rUSiNA

1
brankár

Narodený:  9.3.1988
Počet zápasov:  0
Odohratých minút:  0
Góly: 0

00 00 00 02

Martin DObrOTKA 

6
obranca

Narodený:  22.1.1985
Počet zápasov:  6
Odohratých minút:  495
Góly: 1

00

Michal brEZNANÍK 

14
obranca

Narodený:  16.12.1985
Počet zápasov:  5
Odohratých minút:  262
Góly: 0

11

Mamadou bAGAYOKO

18
obranca

Narodený:  31.12.1989
Počet zápasov:  11
Odohratých minút:  974
Góly: 1

02

Peter JáNOšÍK

24
obranca

Narodený:  2.1.1988
Počet zápasov:  10
Odohratých minút:  801
Góly: 0

01

Marián HAD 

28
obranca

Narodený:  16.9.1982
Počet zápasov:  7
Odohratých minút:  562
Góly: 0

14

radek DOSOUDiL

29
obranca

Narodený:  20.6.1983
Počet zápasov:  9
Odohratých minút:  777
Góly: 0

14

Jan KráLÍK

4
stredopoliar

Narodený:  7.3.1987
Počet zápasov:  0
Odohratých minút: 0
Góly: 0

00

Erik GrENDEL

8
stredopoliar

Narodený:  3.10.1988 
Počet zápasov:  10
Odohratých minút:  752
Góly: 3

01

Samuel SLOVáK

10
stredopoliar

Narodený:  17.10.1975
Počet zápasov:  6
Odohratých minút:  185
Góly: 2

00

Mario bOŽiČ

11
stredopoliar

Narodený:  25.5.1983
Počet zápasov:  10
Odohratých minút:  686
Góly: 1

04

branislav ObŽErA

12
stredopoliar

Narodený:  29.8.1981
Počet zápasov:  0
Odohratých minút: 0
Góly: 0

00

Filip KiSS 

15
stredopoliar

Narodený:  13.1.1990
Počet zápasov:  10
Odohratých minút:  562
Góly: 3

03

Karim GUÉDÉ

19
stredopoliar

Narodený:  7.1.1985 
Počet zápasov:  11
Odohratých minút:  868
Góly: 2

03

Peter šTEPANOVSKÝ

21
stredopoliar

Narodený:  12.1.1988 
Počet zápasov:  5
Odohratých minút:  107
Góly: 0

01

Kristián KOLČáK 

23
stredopoliar

Narodený:  30.1.1990 
Počet zápasov:  4
Odohratých minút:  94
Góly: 0

00

Tomáš bAGi 

26
stredopoliar

Narodený:  9.6.1991 
Počet zápasov:  0
Odohratých minút:  0
Góly: 0

00

Marek KUZMA

7
útočník

Narodený:  22.6.1988 
Počet zápasov:  9
Odohratých minút:  382
Góly: 0

01

Juraj HALENár

9
útočník

Narodený:  28.6.1983 
Počet zápasov:  0
Odohratých minút:  0
Góly: 0

00

Milan iVANA 

13
útočník

Narodený:  26.11.1983 
Počet zápasov:  10
Odohratých minút:  708
Góly: 2

00

00

Andrej PEČNiK

5
obranca

Narodený:  27.9.1981
Počet zápasov:  0
Odohratých minút:  0
Góly: 0

00
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